
Z A P I S N I K 

 

sa 6. sjednice Županijske skupštine Splitsko-dalmatinske županije održane 6. prosinca 

2021. na Kemijsko-tehnološkom fakultetu u Splitu, Ruđera Boškovića 35, amfiteatar-

prizemlje AO-2  

 

Početak u 9,00 sati. 

 

 

Nazočnost sjednici potpisom su potvrdili vijećnici: 

 

 

1. Baldić-Lukšić Milija 

2. Banović Josip 

3. Baričević Danica 

4. Bečić Nevenka-nazočna putem video 

linka 

5. Bikić Ivan 

6. Bilić Mila 

7. Bošnjak Dinko  

8. Brečić Jadranka  

9. Bulić Tonći 

10. Bulj Miro 

11. Buljan Tomislav 

12. Caratan Lukšić Liljana 

13. Dragnić Daša 

14. Galić Marko 

15. Gojak Alen 

16. Grabovac Nikola 

17. Grbavac-Garac Toni 

18. Grčić Matko 

19. Grgić Martin 

20. Jakšić Ružica 

21. Jurišić Maja-nazočna putem video 

linka 

22. Jurišić-Sokić Toni 

23. Krčum Maja 

24. Kukavica Ivica 

25. Kusić Ivica 

26. Markić Joško 

27. Marković Josip 

28. Marović Siniša 

29. Martinić Mate 

30. Murat Branka 

31. Nimac Kalcina Martina 

32. Perišić Milan 

33. Puljak Lucija 

34. Roguljić Luka 

35. Rosandić Gorana 

36. Rožić Marin 

37. Sanader Ante 

38. Sapunar Petroslav 

39. Slavić Ivan 

40. Šimundić Mate 

41. Urlić Marin 

42. Vidić Jozo 

43. Vukasović Marko 

44. Žaja Marko 

 

                                                                                           

 

Sjednici nisu bili nazočni vijećnici: Ostojić Ranko, Popović Ante i Renić Ante.  

 

Uz vijećnike, sjednici su nazočni župan, zamjenici župana Stipe Čogelja i Ante Šošić, po 

ovlaštenju pročelnici upravnih tijela, predsjednici uprava trgovačkih društava i ravnatelji ustanova.  

 

Rad sjednice prate predstavnici sredstava javnog informiranja. 

 

Sjednici predsjedava i njenim tijekom rukovodi Mate Šimundić, predsjednik Županijske 

skupštine te je utvrdio kvorum za pravovaljano odlučivanje (na početku sjednice u 9,00 sati je 

nazočno 40 vijećnika, od čega 38 vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 2 vijećnika putem video 

linka). 
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Poziv za sjednicu s prijedlogom dnevnog reda i materijalima upućen je dana 29. studenog 2021. 

godine. 

 

Potom je, predsjednik Županijske skupštine otvorio raspravu o dnevnom redu. 

 

S obzirom da nije bilo prijavljenih vijećnika za sudjelovanje u raspravi, predsjednik Županijske 

skupštine dnevni red stavio je na glasovanje. 

 

Dnevni red prihvaćen je jednoglasno (40 glasova „za“, od čega 38 glasova vijećnika fizički 

nazočnih na sjednici i 2 glasa vijećnika putem video linka). 

 

D n e v n i     r e d 

 

1. Prihvaćanje zapisnika sa 5. sjednice Županijske skupštine 

 

2. a) Prijedlog Proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2022. i projekcije za 2023. i 2024.  

 

b) Prijedlog odluke o donošenju Programa javnih potreba u osnovnom školstvu Splitsko- 

dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

     c) Prijedlog odluke o donošenju Programa javnih potreba u srednjem školstvu Splitsko- 

dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

     d) Prijedlog odluke o donošenju Programa javnih potreba očuvanja kulturne baštine-Ustanove 

u kulturi Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

     e) Prijedlog odluke o donošenju Programa javnih potreba u kulturi i tehničkoj kulturi 

Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

      f) Prijedlog odluke o donošenju Programa javnih potreba u sportu Splitsko-dalmatinske      

županije za 2022. godinu 

 

      g) Prijedlog odluke o donošenju Programa javnih potreba u zdravstvu Splitsko-dalmatinske 

županije za 2022. godinu 

 

       h) Prijedlog odluke o donošenju Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Splitsko-   

dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

       i) Prijedlog odluke o donošenju Programa ulaganja Upravnog odjela za turizam i pomorstvo 

na području Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

       j) Prijedlog odluke o donošenju Programa razvoja malog i srednjeg poduzetništva,    

poljoprivrede, lovstva, projekata EU i ostalog gospodarskog razvitka Splitsko-dalmatinske 

županije za 2022. godinu 

 

      k) Prijedlog odluke o donošenju Programa ulaganja Upravnog odjela za zaštitu okoliša,  

komunalne poslove, infrastrukturu i investicije i Javne ustanove za upravljanje              

zaštićenim dijelovima prirode na području Splitsko-dalmatinske županije „More i krš“ za 2022. 

godinu 
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      l) Prijedlog odluke o donošenju Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj            

zaštiti Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

      m) Prijedlog odluke o donošenju Programa javnih potreba u području skrbi o hrvatskim              

braniteljima i članovima njihovih obitelji na području Splitsko-dalmatinske županije za             

2022. godinu 

 

       n) Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

   3.  Prijedlog  zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Financijskog plana i Plana 

građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta Županijske uprave za ceste Split na području 

Splitsko-dalmatinske županije za 2022. 

       

   4.  a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 

2021. i projekcije za 2022. i 2023.  

 

         b) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Programa javnih  potreba  

 u osnovnom školstvu Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu 

 

         c) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Programa javnih  potreba u 

srednjem školstvu Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu 

 

         d) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Programa javnih  potreba  

u kulturi i tehničkoj kulturi Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu 

 

           e) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o donošenju Programa javnih  potreba očuvanja 

kulturne baštine - Ustanova u kulturi Splitsko dalmatinske županije  za  2021. godinu 

 

           f) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Programa javnih  potreba 

 u sportu  Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu 

 

          g) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Programa javnih  potreba 

u zdravstvu Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu 
                          

         h) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o donošenju Programa javnih potreba u socijalnoj 

skrbi  Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu    
 

         i)  Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o donošenju Programa razvoja malog i  srednjeg     

poduzetništva, poljoprivrede, lovstva, projekata EU i ostalog gospodarskog razvitka Splitsko-

dalmatinske županije za 2021. godinu 

 

         j) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Programa ulaganja 

Upravnog odjela za zaštitu okoliša, komunalne poslove, infrastrukturu i investicije i  Javne         

ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode na području Splitsko-dalmatinske         

županije „More i krš“ za 2021. godinu 

 

      k) Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju Programa ulaganja Upravnog   

odjela za  turizam i pomorstvo na  području Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu 
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      l) Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju Programa javnih potreba u 

protupožarnoj i   civilnoj zaštiti Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu 

 

        m) Prijedlog  odluke o izmjenama Odluke o donošenju Programa javnih potreba u području       

skrbi o hrvatskim braniteljima i članovima njihovih obitelji na području Splitsko-dalmatinske 

županije za 2021. godinu 

 

         n) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Splitsko-  

dalmatinske županije za 2021. 

 

5. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za rujan-studeni 2021. iz Izmjena i dopuna 

Proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu i projekcija za 2022. i 2023.  godinu s 

Prijedlogom zaključak o prihvaćanju 

 

6. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih 

rashoda osnovnih škola Splitsko-dalmatinske županije u 2021. godini 

 

7. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih 

rashoda srednjih škola i učeničkih domova Splitsko-dalmatinske županije u 2021. godini 

 

8. Prijedlog odluke o donošenju Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine  i    

dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini  u  osnovnom i  srednjem školstvu  Splitsko-

dalmatinske županije za 2021.  godinu 

 

9. Prijedlog rješenja o imenovanju članova i zamjenika članova Savjeta mladih                          

Splitsko-dalmatinske županije 

 

10. Prijedlog odluke o povećanju temeljnog kapitala REGIONALNOG CENTRA ČISTOG 

OKOLIŠA društva s ograničenom odgovornošću za gospodarenje otpadom 

 

11. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Stručnog tijela za ocjenu ponuda za koncesije 

na pomorskom dobru na području Splitsko-dalmatinske županije 

 

12. Prijedlog odluke o visini turističke pristojbe na području Splitsko-dalmatinske županije za  

2023. godinu 

 

13. Prijedlog odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru za posebnu upotrebu u svrhu   

izgradnje dodatnog podmorskog cjevovoda na spoju vodoopskrbnih sustava Omiša i Brača,  na 

dijelu k.o. Duće i na dijelu k.o. Postira 

 

14. Prijedlog odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu korištenja luke posebne  

namjene-sportske luke na dijelu k.o. Split, predio sportska lučica Split, Grad Split 

 

15. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesije na zahtjev za gospodarsko korištenje 

luke posebne namjene-industrijske luke Veselje, Općina Pučišća 

 

16. Prijedlog odluke o oduzimanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog       

korištenja plaže na dijelu k.o. Rogoznica i k.o. Žeževica, predio  uvala Vruja 
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17. Prijedlog odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu  korištenja luke posebne 

namjene-sportske luke na dijelu k.o. Split, predio uvala Zvončac, Grad Split 

 

18. Prijedlog odluke o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu korištenja luke  

posebne namjene-sportske luke na dijelu k.o. Makarska-Makar, predio Plišćevac, Grad Makarska 

 

19. Prijedlog odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog korištenja  

plaže i tobogana na dijelu k.o. Makarska-Makar, predio Donja Luka, Grad Makarska 

 

20.  Prijedlog odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu izgradnje (postavljanje) i 

gospodarskog korištenja luke posebne namjene-sidrišta na dijelu k.o. Vis, Grad Vis, otok           

Vis  i Prijedlog rješenja o odbijanju ponude u postupku davanja koncesije na pomorskom dobru u 

svrhu izgradnje (postavljanje) i gospodarskog korištenja luke posebne namjene-sidrišta na dijelu 

k.o. Vis, Grad Vis, otok Vis 

 

21. Prijedlog programa poticanja izgradnje poduzetničkih zona u Splitsko-dalmatinskoj županiji za      

razdoblje 2021.-2025.  

 

 

Aktualni sat - vijećnička pitanja 

 

Ivan Bikić, vijećnik je postavio dva pitanja. Naveo je kako su svjedoci raznih medijskih natpisa 

vezano za davanje koncesije na pomorskom dobru za izgradnju oborinskih ispusta. Kako mu se 

čini koncesiju je dalo Općinsko vijeće općine Seget, ali u medijima se spominjala i Splitsko-

dalmatinska županija. Kakva je uloga Splitsko-dalmatinske županije u čitavom tom postupku, da li 

imaju slučajeva koncesije za oborinske ispuste i koliko je uopće zakonito tako nešto? 

Drugo pitanje: S obzirom da je prošlo dvije godine od odluke Vlade Republike Hrvatske o 

privremenom upravljanju lukama u Zenti i Spinutu od strane Lučke uprave Splitsko-dalmatinske 

županije. Zanima ga koje su radnje poduzete i u kakvom se stanju sada nalaze te luke s obzirom da 

su vidjeli da je lučica u Zenti bila gotovo potpuno devastirana, koji je status lučica i koji je status 

lučice Krvavica u Baškoj vodi? 

 

Matea Dorčić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela turizam i pomorstvo navela je, a što 

se tiče situacije koncesije za posebnu upotrebu u općini Seget činjenica je da je posljednjih dana 

punila medijske naslove. Međutim, smatra da nema potrebe da se sad mistificira koncesija za 

posebnu upotrebu kao takva niti ona čini nešto negativno kada se dodjeljuje u skladu sa zakonom. 

Zakonodavac je Zakonom o pomorskom dobru i morskim lukama predvidio koncesiju za posebnu 

potrebu, tako danas za Vodovod Brač imaju točku i na dnevnom redu Županijske skupštine koju je 

raspisao Upravni odjel za turizam i pomorstvo. Što se tiče situacije u Segetu i njihove uloge, upit 

je bio postavljen prema njima, oni su se s obzirom na činjenicu da se nalazi u općini Seget kao i 

samu specifičnost upita, upit postavili nadležnom Upravnom odjelu za graditeljstvo i prostorno 

uređenje o kakvom značaju se tu radi. Dobili su pisani odgovor kolega iz ispostave u Trogiru da se 

radi o lokalnom značaju. Samim time uloga Splitsko-dalmatinske županije kao takva je tu 

završena. Što se tiče procedure, procedura za posebnu upotrebu je ista za svih bez obzira da li je 

državni, županijski ili lokalni značaj. Znači treba imati stručno tijelo, treba provesti proceduru, 

sklopiti ugovor i naplatiti naknadu.  

Što se tiče ovog drugog pitanja, a vezano za upravljanje Lučke uprave, 27. prosinca ističe rok na 

koji je Vlada ovlastila Lučku upravu Splitsko-dalmatinske županije da upravlja, kolege iz Lučke 

uprave su pravodobno podnijeli zahtjev za produljenje toga roka. U Spinutu su se stekli gotovo svi 

preduvjeti za raspisivanje koncesije, kao što vijećnici sami znaju trećim izmjenama Prostornog 
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plana Splitsko-dalmatinske županije planirana je luka posebne namjene športska lučica od 

državnog značaja tako da će se tu svakako ići sa procedurom raspisivanja državne koncesije, 

naravno kad se steknu svi preduvjeti za to. Što se tiče upravljanja Zentom, misli da su ogromni 

pomaci napravljeni, uloženo je 25 miliona za centralni dio obnove, 650 vezova, ide se i dalje se 

izradom projektne dokumentacije za sanaciju i izgradnju „pera“. Također se ulaže u rasvjetu, 

klupice tako da će Zenta kao takva u narednom periodu zaživjeti.  

 

Stipe Čogelja, zamjenik župana naveo je, a vezano za Seget kako je postupak jasan i smješno 

mu je da se problematizira kako se može napraviti oborinski ispust bilo gdje. To nije bilo ni prvi 

ni zadnji put koji se događa, a o načinu to najbolje zna Općina jer Splitsko-dalmatinska županija u 

tom dijelu nije sudjelovala. Drugi dio pitanja je Zenta i Špinut. Zenta je luka otvorena za javni 

promet, daljnji planovi su u razvoju. Također, zapadna obala je proširena, misli da će Lučka 

uprava kao što je pokazala na primjeru Zente, 25 milijuna kuna ulaganja, pokazati kako se razvija 

obalni pojas u gradu Splitu. Mislim na Lučka uprava to radi izvrsno i da je Županija napravila za 

razvoj grada Splita mnogo i njihova obaveza je da samo tako nastavi i dalje raditi. Nadalje je 

naveo, a vezano za luku Krvavice kako će 11. prosinca Lučka uprava Splitsko-dalmatinske 

županije temeljem Odluke ove uvažene Skupštine ući u posjed luke Krvavica tako da se mogu 

pohvaliti da su uspjeli riješiti 4 od 5 velikih problema s lukama u Županiji. Još je ostala samo 

jedna luka, a to je Agana na području općine Marina za koji se izrađuje DPU, ona je jedina još 

imovinsko-pravno i pravno neriješena, a Krvavicu su uspjeli riješiti nakon dugog niza sudskih 

borbi i pregovora na način da Lučka uprava preuzima posjed i nastavlja dalje legalno upravljati 

tim područjem. 

 

Marko Galić, vijećnik naveo je kako se njegova pitanja odnose na dvije ceste. Jedna je lokalna 

cesta 67074 koja se nalazi u naselju Klis tj. cesta Petra Kružića i druga cesta je rekonstrukcija 

ceste kroz naselje Zelovo koja se nalazi na tromeđi iznad Muća, Sinja i Hrvaca. Prije desetak dana, 

a tako je i cijelu zimu kad padne snijeg na toj cesti je gotovo nemoguća komunikacija i samo 

čišćenje i stavljanje te ceste u funkciju. Moli odgovore u kojoj je fazi rekonstrukcija tih cesta? 

 

Zlatko Čaljkušić, zamjenik ravnatelja Županijske uprave za ceste Split naveo je kako su oni 

prije par godina jednu dionicu ceste kroz Zelovo rekonstruirali, a to je dionica od Kokan-Jeličići i 

za tu cestu su dobili od vjetroelektrana oko 1,5 milion kuna. Znači što su uložili u rekonstrukciju 

te ceste, oko 6 m je u njihovim rukama. Ova dionica do Kokana malo kasni, ali prije dva mjeseca 

su dobili građevinsku dozvolu tako da sada idu imovinsko-pravni odnosi i građenje. Pripremaju se 

natječaji i građenje će biti negdje na proljeće sljedeće godine. To je zaista najveće nasilje u 

Splitsko-dalmatinskoj županiji, na nadmorskoj visini oko 800 m i zato tu snijeg najduže traje. Što 

se tiče drugog pitanja ceste na Klisu, to je lokalna cesta od Solina prema Klisu i do kraja godine bi 

trebali dobiti lokacijsku dozvolu, idejni projekt je završen. Napomenuo je da su uključili Općinu 

Klis tako da bi napravili nogostup. Također su uključili i HEP, Vodovod tako da se cesta kasnije 

ponovno ne kopa i da se polože sve potrebne instalacije. Očekuju sljedeće godine ishođenje 

građevinske dozvole te radove krajem sljedeće godine. 

 

Gorana Rosandić, vijećnica postavila je dva pitanja. Prvo pitanje je kojim sredstvima se misli  

financirati izgradnja Lećevice kad u novoj EU perspektivi od 2021. do 2027. godine nema stavke 

za Centre za gospodarenjem otpadom tako da svaki trošak koji nastane na Regionalnom centru od 

2024.  EU neće sufinancirati  Hoće li se priča o Regionalnom centru svesti na redovito županijska 

dokapitaliziranja? Drugo pitanje: Pratili su svi prošlu i pretprošlu sjednicu i znaju u kakvoj se 

situaciji našao svijet pa tako i Hrvatska. Imali su prilike slušati vijećnike i ravnatelje Županijskih 

ustanova iz područja zdravstva i imali su prilike vidjeti situaciju u KBC-u Split. U takvoj situaciji 

gospodin predsjednik Županijske skupštine prosvjeduje ispred zgrade Županije u koju ulazi sa 
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potvrdom, a navečer prosvjeduje pa je njeno pitanje je li njegova podrška samo u jutarnjoj smjeni 

ili i u popodnevnoj smjeni?  

 

Blaženko Boban, župan naveo je kako je točno da za Lećevicu u novom operativnom programu 

iz europskih sredstava nije planirano financiranje. Međutim, imaju ugovor na 322 miliona kuna, 

ugovor na 87 dodatnih miliona kuna i ta sredstva za koja su već potpisani ugovori mogu se 

koristiti, ali moraju, što se tiče projekta, fazirati na način da fazirane dijelove projekta mogu 

financirati iz tih ugovora 2024. i nadalje. Naveo je kako su prošli tjedan bili na sastanku on, 

dožupan Šošić i privremena ravnateljica Lećevice, kod ministra Ćorića i imaju čvrsto ne samo 

obećanje, nego je to strateški bitno te je ostatak materijalnih sredstava vidljiv u proračunu 

Republike Hrvatske za koji se nada da će biti ovih dana usvojen. Iz matičnih sredstava višak 

sredstava odnosno planirane stavke će biti financirani svi RCČO, ne samo njihov ima ih više, 

Piškornica, Dubrovnik, Karlovačka itd.  Naime, onaj tko je pratio ova dva dana vidio je da se 

prilikom objave natječaja prebacilo 46 %, u Slavoniji prebacili su 106 odnosno 94 % što znači da 

u Vladi zaista kvalitetno promišljaju i da će iz matičnih sredstava Vlade RH biti planirana 

sredstva. Nada se da za RCČO Lećevica neće trebati puno sredstava s obzirom da mogu kroz 

faziranje projekta koristiti sredstva jer imaju već potpisane ugovore.  

Što se tiče drugog pitanja bio je potpuno jasan da u zgradu Splitsko-dalmatinske županije ne može 

ući nitko tko nema COVID potvrdu, bilo to ujutro, bilo to poslijepodne, u noći ili bilo kada i to 

važi za bilo koga, od njega osobno pa i svih onih koji u zgradu ulaze. To što netko izražava svoj 

stav na javnoj površini ispred zgrade Županije, na rivi, u Marmontovoj ili pijaci je njegova osobna 

stvar, ali njegov je stav kristalno jasan kao i odluke koje su donesene na nacionalnoj razini, slagali 

se ili ne slagali s njima, moraju se provoditi.   

 

Martin Grgić, vijećnik postavio je pitanje županu da li razmišlja o tome da se na području 

Splitsko-dalmatinske županije otvori ambulanta za ranu intervenciju i dijagnostiku djece sa 

rizikom odstupanja u razvoju? Naveo je kako na području cijele Županije takva ambulanta ne 

postoji, a roditelji koji se suoče s rizikom poteškoća u razvoju svoga djeteta ne znaju što će učiniti, 

odakle započeti niti od koga tražiti pomoć. Mnogo je djece i roditelja koji trebaju pomoć u vidu 

rane intervencije, a koliko je to potrebno mogu procijeniti prema broju asistenata koji osiguravaju 

za školovanja potrebite djece. Svako dijete koje se školuje uz asistenciju svojevremeno je trebalo 

ranu intervenciju. Nadalje je naveo da je bilo pravovremene intervencije danas bi bilo manje 

asistenata, a više razvojno osposobljene djece i zadovoljnih roditelja. Za djecu s razvojnim 

teškoćama ključno je da imaju podršku stručnjaka od najranije dobi, nužni stručnjaci kao što je 

psiholog, liječnik, pedijatar, edukator, rehabilitator podrška koju dobiju na vrijeme za njih znači 

razliku između prilike da razviju svoj puni potencijal i budu aktivni članovi društva ili života na 

margini. 

 

Diana Luetić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb i 

demografiju navela je kako nemaju takvu ambulantu. Jedan dio takvih procjena vrši se na 

poliklinici za rehabilitaciju osoba sa smetnjama u razvoj, a jedan dio u Kliničkom bolničkom 

centru. Potreba za organiziranjem na jednom mjestu je nasušna potreba Splitsko-dalmatinske 

županije i sa dr. Šegvić je u kontaktu, ona vodi tu polikliniku, voljela bi da se to organizira na 

jedan drugačiji način tako da ako bude potrebno razgovarat će s njom pa će dostaviti odgovor u 

pismenom obliku. 

 

Tonći Bulić, vijećnik naveo je kako je prije godinu i pol dana g. Krstulović Opara potpisao 

ugovor sa Institutom za sinergiju znanosti i društva sa sjedištem u Čakovcu o uvođenju online 

projekta koji ima za cilj potpunu transparentnost najvažnijeg gradskog dokumenta Proračuna 

grada Splita. Njegovo pitanje glasi: Hoće li se potpisati ugovor sa tim institutom ili nekom 
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sličnom firmom kako bi se u Splitsko-dalmatinskoj županiji uveo ovaj projekt koji ima za cilj 

potpunu transparentnost najvažnijeg Županijskog dokumenta Proračuna Splitsko-dalmatinske 

županije ili će se to možda uraditi vlastitim snagama, primjerice uspostavom ureda za 

transparentnost Proračuna Splitsko-dalmatinske županije, ili će se možda po uzoru na Bjelovar 

napraviti besplatna aplikacija kojom bi svi građani mogli imati uvid u isplate iz proračuna 

uključujući isplate pravnim i fizičkim osobama kao i troškovi poput dnevnica svih zaposlenika? 

 

Blaženko Boban, župan naveo je kako danas imaju na dnevnom redu 2. točku usvajanje 

Proračuna Splitsko-dalmatinske županije. Podsjetio je kako su oni kao vijećnici dužni pratiti 

transparentnost izrade Proračuna Splitsko-dalmatinske županije. Tako su 21. listopada 2021. 

proračun stavili na javno savjetovanje i bio je na javnom savjetovanju do 12. studenog 2021. 

Naglasio je da kroz javno savjetovanje ni od javnosti, ni od vijećnika nisu primili nikakve 

primjedbe. Potom je Proračun u zakonskom roku dana 15. studenog, kao dokument svima i 

dostavljen. Ono što želi naglasiti, jer će o Proračunu govoriti i pročelnica Upravnog odjela za 

financije kao i zamjenici župana, za izradu Proračuna bilo je potrebno donijeti i provedbeni 

program kojeg donosi župan sa svojim suradnicima. Provedbeni program kojeg donosi župan su 

izradili na vrijeme, a on je na neki način podloga izradi ovog Proračuna, ali i plana Proračuna za 

2023. i 2024. godinu. Drago mu je da je to pitanje došlo iz oporbenih redova jer misli da imaju 

puno bolju pozornicu, samo tada ne kao oporba nego kao vladajući, postaviti pitanje zašto 

proračun nekih velikih uistinu velikih gradova nije uopće bio na javnom savjetovanju. Što se tiče 

izrade Proračuna Splitsko-dalmatinske županije već treću godinu su dobili ocjenu odličan od 

Instituta za javne financije te certifikat u prošlom sazivu ove skupštine. Da je znao da će ovo 

pitanje biti postavljeno danas bi ga donio i s ponosom ga pokazao novom sazivu vijećnika. Zatim 

je zamolio da se ovo pitanje, kako je njemu postavljeno, postavi i tamo gdje za njega i jeste 

mjesto.  

 

Tonći Bulić, vijećnik naveo je kako je njegovo pitanje bilo hoće li potpisati ugovor sa Institutom 

ili nekom sličnom firmom kako bi se uveo online projekt koji ima za cilj potpunu transparentnost 

proračuna? To je prvo, drugo je bilo ili će možda to raditi vlastitim snagama ili će možda po uzoru 

na Bjelovar napraviti besplatnu aplikaciju kojom će svi građani imati uvid u proračun? Zamolio je 

pisani odgovor. 

 

Josip Marković, vijećnik postavio je dva pitanja. Prvo pitanje, a s obzirom da je brzo kraj godine, 

u planovima Doma zdravlja postoji stavka nabavka velike količine radiološke opreme. U kojoj 

fazi je ovaj projekt nabave? Drugo pitanje je što se događa s projektom poboljšanja pristupa 

primarnoj zdravstvenoj zaštiti koji ugovor je potpisala Županija, a Dom zdravlja je korisnik 

opreme i radova? Također je postavio podpitanje vezano za  Hospicij Matošić. U kojoj je fazi 

realizacija i koliko sredstava je Županija osigurala za realizaciju istog? 

 

Marko Rađa, ravnatelj Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije naveo je kako je jedno 

pitanje povezano s drugim. Dva velika projekta su upravo završila ovih dana. Što se tiče nabavke 

radiološke opreme projekt vrijedan 19,1  milion kuna, financiran ove godine otprilike 40 %, iduće 

tri godine ostatak 60 % financiranja. Nabavka 19 novih uređaja, svi uređaji su isporučeni i 

edukacija osoblja za preostala 2 uređaja se provodi ovih dana. Velika većina uređaja je već u 

funkciji i sa ovih novih 19 uređaja uz sve ono što je nabavljeno u prethodne dvije godine, 2019. i 

2020. U radiološkoj dijagnostici je čitav Dom zdravlja i čitava Županija digitalno je povezana.  

Više ne koriste digitalizatore u pozadini za slanje i očitovanje slika na daljinu. Ono što se novo 

dogodilo u čitavom ovom vremenu i što je omogućio ovaj projekt je da je i u Omišu, u Komiži na 

dvije lokacije gdje nije bilo mamografa su postavljeni tako da žene s Visa sada više ne moraju 

dolaziti u Split na mamografiju. Isto tako žene iz Omiša imaju mogućnost napraviti mamografiju u 
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Omišu. S druge strane ovaj projekt poboljšanja pristupa primarnoj zdravstvenoj zaštiti je 30. 

studenog formalno završio kroz to je sređeno dva kata školske poliklinike, a što je bio preduvjet da 

bi se uopće novi uređaj u samom gradu Splitu mogli postaviti. U tijeku su nazori SAFU-a i prema 

trenutno dostupnim informacijama nema neopravdanih troškova, koliko je do sada poznato, u 

čitavom ovome projektu. 

 

Stipe Čogelja, zamjenik župana naveo je vezano za Hospicij Matošić kako je Splitsko-

dalmatinska županija s ovom zgradom preuzela obavezu i ovaj prijedlog proračuna uvrstila 

1.250.000,00 kuna za samu izgradnju i kasnije za hladni pogon funkcioniranja hospicija Matošić. 

Pitanje se postavljalo i na Gradskom vijeću te su s ovim činom, kada se danas usvoji Proračun 

Splitsko-dalmatinske županije, osigurali sredstva koja su potrebna da se Hospicij Matošić završi i 

radi jer su preuzeli troškove za izgradnju i za hladni pogon. 

 

Ivan Slavić, vijećnik postavio je dva pitanje. Prvo pitanje se odnosi na zaštitu okoliša. Pošto je 

Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost krajem srpnja ove godine objavio poziv za 

neposredno sufinanciranje radnih podloga za izradu programa ublažavanja prilagodbe klimatskim 

promjenama i zaštite ozonskog sloja i radnih podloga za izradu akcijskih planova energetski 

održivog razvitka i prilagodbe klimatskim promjenama, da li se Upravni odjel za zaštitu okoliša 

prijavio na ovaj poziv i planira li se izrada ovakvih dokumenata?  

Drugo pitanje je vezano uz ruševine u jedinicama lokalne samouprave. Pitanje ruševina u 

jedinicama lokalne samouprave je gorući problem uz ograničenja u raznim zakonima ukoliko su 

privatni vlasnici nekretnina, ukoliko su iste nekretnine obuhvaćene međusobnim sporovima, 

pitanjima kulturnoga dobra, zone  gradnje. Sve jedinice lokalne samouprave na području Županije 

sa sadašnjem zakonskom regulativom ima jedino rješenje ograditi javni put, zabraniti prolaz u 

određenim ulicama ili postaviti znakove. Čak i u gradu Splitu, kraj svetog Križa u Varošu, postoji 

znak opasnosti od pada s visina. Pitanje je da li se gospodin Bulj kao gradonačelnik grada Sinja 

obratio Upravnom odjelu vezano za kuću strave u Vrcanovom oboru i na koji način je riješio 

problem jer kao saborski zastupnik puno puta je ovo iznosio kao problem, da bi njih sve skupa iz 

ostalih jedinica lokalne samouprave educirao. Iz medija primjećuje da je doktorirao na pitanju 

stožera i korone te time zaključio da je riješio i komunalni problem u gradu Sinju. Također je 

zamolio uputu za sve jedinice lokalne samouprave kako postupati, da li postoji način rješavanja 

ovog problema za sve jedinice lokalne samouprave jer u Zakonu o komunalnom gospodarstvu 

postoji mogućnost izdavanja rješenja od strane komunalnog redara, a kako, kada i kome su 

nedefinirani, dok su rokovi za uređenje pročelja zgrada, tako reći, vječni jer u zakonu stoji 

razumni rok. 

 

Marija Vuković, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za zaštitu okoliša, komunalne 

poslove, infrastrukturu i investicije navela je kako su prije nekoliko dana dobili Odluku fonda. 

Prijavili su se na natječaj, javni poziv te su dobili Odluku fonda kako su dobili određena sredstva 

za sufinanciranje podloga za izradu programa. To je njima jako značajno što oni, sukladno 

posebnim propisima, imaju obavezu izradu tih dokumenata zaštite okoliša i zaštite prirode tako da 

će u sljedećem razdoblju odnosno tri mjeseca provesti javnu nabavu za te podloge, za taj program. 

Drugo pitanje je dosta opsežno, ne tiče se baš problematike zaštite okoliša, tiče se i problematike 

prostornog uređenja i obaveza jedinica lokalne samouprave tako da objekti koji prijete 

prolaznicima i koji su opasni po život u jedinicama lokalne samouprave je stvar samog grada i 

općine na čijem se teritoriju nalazi. No, može se to prijaviti građevinskoj inspekciji, treba postaviti 

posebne oznake da je opasano po život i ako nije riješeno vlasništvo jedinica lokalne samouprave 

u tom dijelu može poduzimati daljnje korake, može otkloniti one opasne dijelove i na tome se 

mora stati. U odnosu na pitanje da li je njima došao nekakav upit od jedinica lokalne samouprave 

naglasila je da nema nikakvog upita, nikakav upit nije došao do sada ali ne zna da li će oni dati 
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uputu o postupanju, kad zaprime takav upit vidjet će da li su uopće nadležni za postupanje u tom 

dijelu. 

 

Ivan Slavić, vijećnik naveo je kako nije zadovoljan odgovorom na drugo pitanje jer su tu 

problemi u zakonskim ograničenjima, jer su oni tu kao ping pong loptice i ne mogu praktički ništa. 

Kad dovedu građevinsku inspekciju, građevinska inspekcija izda rješenje kako se radi o ruševini 

kuće i da oni nisu nadležni. Potom oni moraju intervenirati kod vlasnika te ne mogu ograđivati sve 

„kale“ u njihovim ulicama.    

 

Danica Baričević, vijećnica postavila je dva pitanja. Navela je kako je nacionalni plan oporavka i 

otpornosti vrijedan dokument koji će Republici Hrvatskoj u sljedećih nekoliko godina omogućiti 

6,3 milijarde eura bespovratnih sredstava. Nju zanima što nacionalni plan oporavka i otpornosti 

znači za Splitsko-dalmatinsku županiju? Može li ih upoznati o tome koje su prilike i koja su 

područja intervencije u nacionalnom planu oporavka i otpornosti za Splitsko-dalmatinsku 

županiju? Drugo pitanje vezano je za Dom zdravlja Splitsko-dalmatinske županije na otoku Braču, 

ispostava Supetar koji je doživio velika ulaganja ispred Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske 

županije u prostoru, opremi pa čak i u kadrovima. Međutim, preko noći su ostali bez izuzetno 

vrijednih kadrova pa i nedavno je obiteljski liječnik i voditelj same ispostave dr. Milan Glavaški  

preminuo od Covida-a. Na žalost ostali su bez ginekologa, ubrzo će ostati bez pedijatra. Nju 

zanima s obzirom da se grad Supetar i sve ostale jedinice lokalne samouprave javili da će dati 

nekakav poticaj u smislu bonus plaće. Može li ih se izvijestiti ima li pomaka da će medicinski 

kadrovi doći na Brač, da će ostati živjeti i raditi na Braču i da će imati te kadrove na otoku? 

 

Blaženko Boban, župan naveo je kako je ovo iznimno važna tema. Tema vezana za MPO i 

nacionalni plan oporavka i ova omotnica koja je u pripremi je jako bitna i važna. Iskoristio je 

priliku i pozvao sve čelnike lokalnih uprava, sve javne institucije da se uistinu pripreme za ovaj 

novi MPO i za ova velika financijska sredstva kako bi zaista pokazala da je uspjeh Splitsko-

dalmatinske županije u pripremnim aktivnostima da je odradila sve da bi povukla velika sredstva. 

Nije upitna Splitsko-dalmatinska županija kao institucija jer imaju preko 32 spremna projekta, ali 

jako je bitno, gledajući u globalu, teritorijalni prostor što znači da sve lokalne zajednice, sve javne 

ustanove, sve tvrtke također budu maksimalno angažirane sa stručnim potencijalom preko RERE i 

Splitsko-dalmatinske županije koje stoje na raspolaganju, a što je iznimno bitno u narednom 

periodu. 

 

Jozo Sarač, ravnatelj Javne ustanove RERA S.D. za koordinaciju i razvoj Splitsko-

dalmatinske županije naveo je kako su oni kao regionalni koordinator aktivno sudjelovali u 

pripremanju nacionalnog plana oporavka i otpornosti. Znaju da je to instrument Europske unije 

„Next Generation“, kao jedan odgovor na covid krizu i covid probleme u svim sektorima koji su ih 

zatekli. Vezano za to njihov zadatak je bio da u koordinaciji sa svim općinama i gradovima, svim 

javnopravnim tijelima pripreme jedan pregled mogućih projekata koji bi financirali iz nacionalnog 

plana oporavka i otpornosti. Dakle, uz ovih 6,3 milijarde eura imaju mogućnost i 3,6 milijardi 

EUR povoljnih zajmova za sve one teme koje se tiču nacionalnog plana oporavka i otpornosti. Tu 

se radi o pet područja i jednoj inicijativi. Važno je područje gospodarstva gdje je 54 % plana 

oporavka i otpornosti direktno namijenjeno gospodarskom sektoru uz to je i javna uprava, ali i 

zdravstvo, znanost i obrazovanje, rad i socijalna skrb. U prvom draftu oni su u koordinaciji s 

općinama i gradovima prikupili 211 projekata koji bi dali odgovor na postavljena pitanja od strane 

Ministarstva i Europske komisije. Tih 211 projekata je bilo vrijedno 4,7 milijardi kuna i normalno 

je da je tada došlo do kolapsa jer toliki broj projekata nije bilo moguće od strane Ministarstva 

regionalnog razvoja dostaviti Europskoj komisiji pa su im dali dodatni zadatak da pripreme 

minimalno 20 – 21 projekt s obzirom da imaju toliki broj projekata koji su im dostavili njihova 



11 

 

javno pravna tijela, općine i gradovi. Zamolili su da im se dopusti da za pripremljena 32 projekta 

objavi poziv da mogu aplicirati na poziv nacionalnog plana oporavka i otpornost. Što se tiče 

Županije i Javne ustanove RERA, puno puta je govorio, da oni uz tehničke pomoći imaju i obvezu 

iz Zakona o regionalnom razvoju Republike Hrvatske besplatno pomoći svim javnopravnim 

tijelima i općinama i gradovima u pripremi i provedbi EU projekata. Stalno naglašava tu besplatnu 

pomoć. Oni su ekipirani s različitim stručnjacima iz različitih sektora i spremni su se staviti na 

raspolaganje za sve one koji se prepoznaju kad se objavi poziv u projektima nacionalnog plana 

oporavka i otpornosti. Neki projekti su izrijekom navedeni u nacionalnom planu oporavka i 

otpornosti, kao što su neke potrebe KBC i dio željeznice Knin-Split, a svi drugi projekti će biti 

dostupni na javni poziv odnosno prijaviteljima koji budu ispunjavali uvjete iz javnog poziva i još 

jednom je naglasio kako stoje na raspolaganju.   

 

Marko Rađa, ravnatelj Doma zdravlja Splitsko-dalmatinske županije naveo je, a što se tiče 

zdravstvene zaštite na otoku Braču, u Supetru pitanje nedostajućeg kadra kako je situacija 

sljedeća: Dom zdravlja je potpisao ugovor s pedijatrom koji dolazi raditi 3. siječnja, odmah iza 

Nove godine. Ono što je također novo je to da je Dom zdravlja potpisao ugovor, te je zahvalio 

svim čelnicima lokalne samouprave, osam jedinica plus Dom zdravlja, za sufinanciranje 

potrebnog zdravstvenog kadra i taj ugovor će se za pedijatriju početi realizirati odmah po novoj 

godini. Što se tiče ginekologa njega ne mogu uzeti na neodređeno jer imaju specijalizanta koji je 

predviđen za to radno mjesto. Specijalizant završava specijalizaciju negdje za 2 do 2,5 godine i 

nemaju trenutno zainteresiranih ginekologa koji bi došli raditi, a Dom zdravlja je taj problem 

premostio na način da kolegica koja ima manji tim veći dio radnog tjedna radi u Supetru, a manji 

dio u svojoj matičnoj ambulanti. Što se tiče ambulante obiteljske medicine, a nakon smrti kolege, 

Dom zdravlja je tu ambulantu preuzeo i zaposlio kolegicu i medicinsku sestru tako da ta 

ambulanta nesmetano radi te svi pacijenti u toj ambulanti imaju urednu zdravstvenu zaštitu. 

 

Siniša Marović, vijećnik postavio je dva pitanja. Prvo pitanje: U tijeku je otvoreni poziv za 

dostavu projektnih prijedloga povećanje kapaciteta za proizvodnju solarne energije iz financijskih 

mehanizama europskog gospodarskog prostora 2014.-2021., Program energije klimatske 

promjene. Njega zanima da li Županija nešto poduzima po tom pitanju? 

Drugo pitanje: U kojoj je fazi realizacija dva velika projekta Regionalnih centara kompetencija 

vezano za Turističko ugostiteljsku školu i Obrtno tehničku školu u Splitu? 

 

Tomislav Đonlić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu, tehničku 

kulturu i sport naveo je kako su pokrenuli postupak izrade projektne dokumentacije za prijavu na 

natječaj norveškog fonda vezano za instalaciju Foto napona na školama. Radi se o dosta velikom 

projektu u koji će biti uključeno 6 obrazovnih ustanova zajedno sa županijskom zgradom. 

Međutim, to njih ne zadovoljava jer žele da ovaj projekt bude prvi projekt kojim će potaknut i 

druge ustanove da se odazovu na javni poziv vezano za instaliranje Foto naporna. Koliko ima 

informaciju u najavi je priprema novih natječaja preko Fonda za zaštitu okoliša i Ministarstva 

zaštite okoliša tako da vjeruje da će u idućoj financijskoj perspektivi biti moguće realizirati puno 

više projekata tog tipa. Što se tiče drugog pitanja u tijeku su dva velika projekta Regionalnih 

centara kompetencija te su pokrenuti postupci nabava za izgradnju Turističke škole i očekuju da će 

natječaj biti gotov do konca mjeseca siječnja i tada bi započeli sa radovima, najprije rušenja dijela 

zgrade Turističke škole i izgradnje de facto novog objekta na tom mjestu, do ožujka 2022. godine. 

Što se tiče drugog projekta Regionalnih centara kompetencija u sektoru elektrotehnike i 

informatike sve soft aktivnosti kroz ovaj projekt koje su se trebale odvijati su u tijeku po 

predviđenom planu i dinamici. Međutim, tu imaju zahtjev za izmjene i dopune detaljnog 

urbanističkog plana vezano za povećanje koeficijenta izgrađenosti na samom objekt. Izmjene i 

dopune su u tijeku i očekuje se suglasnost Ministarstva. Nada se da će mu sve veće ili manje 
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poteškoća riješiti. Istaknuo je kako je grad Split doista pokazao razumijevanje i odreagirao da se  

ubrzaju nekakvi postupci i procedure. Nada se da će takva suradnja po pitanju ovog i drugih 

projekata ostati i da će se uspjehom privest taj projekt kraju.  

 

Mate Martinić, vijećnik naveo je kako je njegov prijedlog iz područja sporta. Ne treba posebno 

naglašavati što je to sport Splitsko-dalmatinske županije, a naročito grada Splita, najsportskijeg 

grad na svijetu. Splitsko-dalmatinska županija je u Proračunu predvidjela 2.300.000,00 kuna za 

sport od čega je 1.100.000,00 kuna namjenski za natjecanje u vaterpolu koje slijedi ove godine.  

U prošlom sazivu je dobio popis sportskih udruga i u Splitsko-dalmatinskoj županiji ima oko 360 

sportskih udruga, 240 aktivnih. Da se svakoj Udruzi da samo po 10.000,00 kuna bilo bi strašno 

puno, to bi bilo 2.400.000,00 kuna, a planirano je 2.300.000,00 kuna za svih. Kad govori o 

Udrugama u Županiji onda govori o Udrugama koje imaju natjecanja na području Županije, a 

govori o amaterskom sportu, a ne o profesionalnom sportu. Takvoj Udruzi koja se natječe, koja  

ima dvadesetak gostovanja, da im se da bar za prijevoz, 10.000,00 kuna bi bilo puno, a oni ne daju 

ništa. Potom je zamolio župna da prihvati njegov prijedlog odnosno da župan prihvati obavezu da 

na ovu temu sazove međustranačko vijeće zajedno s Odborom nadležnim za sport i otvori ovo 

pitanje kako bi se popravilo stanje.  

Drugo pitanje je vezano za gospodarenje otpadom. U 11. mjesecu prošle godine donesen je novi 

Zakon, bitno drugačijim stanjem nego što je bilo s prethodnim zakonom. Drugačiji je u tome što je 

Republika Hrvatska preuzela obavezu zakonodavstva i Fonda, a jedinice lokalne samouprave su 

preuzele prava i obaveze. Jasno je da je puno teže sa obavezama. Također i tu predlaže sjednicu 

međustranačkog vijeća gdje će se naći predstavnici političkih stranaka, Odbor nadležan za taj 

resor i izvršna vlast da krenu razgovarati upravo  o tom Zakonu, o kontekstu onoga što je drugačiji 

u Zakonu nego što je bilo, pa i u kontekstu stanja vezano za ono što se u Županiji događa. Njega 

zanima hoće li župan prihvatiti njegov prijedlog? 

 

Blaženko Boban, župan naveo je kako je istina da je za sport uvijek malo sredstava. Zna vijećnik 

kako funkcioniraju. Imaju Županijsku sportsku zajednicu preko koje se određuju financijska 

sredstva i ta financijska sredstva raspoređuje određeno Povjerenstvo, ali naravno da je sredstava 

uvijek malo. Naveo je kako ima jedno obrazloženje jer pretpostavlja da je vijećnikova intencija 

bila kako to da će europsko prvenstvo u vaterpolu dobiti 1.100.000,00 kuna. Pojasnio je navedeno. 

To će dati temeljem ugovora jer će vaterpolo savez dostaviti na području grada Splita dva 

montažna bazena, a jedan od tih bazena bi trebao naknadno ostati u vlasništvu Splitsko-

dalmatinske županije, a oni će ovdje zajedničkim snagama vidjeti gdje, pretpostavlja negdje u 

ruralnom dijelu Splitsko-dalmatinske županije s obzirom da priobalje i otoci mogu i na more. Što 

se tiče sportske zajednice i financiranja tu postoje i lokalne zajednice, no naravno u amaterskom 

sportu je uvijek malo, ali prate vijećnici da gotovo veliki dio sredstava odlazi upravo za nagrade 

sportašima. Ovih dana se može pohvaliti sa nizom uspjeha u borilačkim sportovima jer su gotovo 

na svim razinama i europskim i svjetskim osvajali titule, osvajali prvenstva i bilo mu je 

zadovoljstvo i čast biti s tim mladim ljudima. Misli da šira javnost treba znati, a misli da malo tko  

zna da imaju svjetskog prvaka u boćanju, mladog momka iz Splita koji je svjetski prvak u 

boćanju, u polufinalu je dobio Francuze, u finalu Talijane. Zaista i percepcijski gledano moraju 

malo više poraditi na tome. 

 

Marija Vuković, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za zaštitu okoliša, komunalne 

poslove, infrastrukturu i investicije navela je, a što se tiče pitanja gospodarenja otpadom i 

prijedloga vijećnika da se organizira sastanak, ona se slaže i prihvaća prijedlog. Misli da je to 

dobro jer doista je novi Zakon postavio neke stvari malo drugačije. Prihvaća prijedlog vijećnika.  
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Mate Martinić, vijećnik se zahvalio pročelnici na prihvaćanju njegovog prijedloga. Potom je 

obrazložio da nije njegov problem to što je od 2.300.000,00 kuna za vaterpolo izdvojeno 

1.100.000,00 kuna, zna da je to namjenski, dapače ako treba i više, ali problem je u tome što od 

2.3000.000,00 kuna kad se odbije 1.100.000,00 kuna ostaje 1.200.000,00 kuna, a što je nedovoljno 

za amaterski sport u smislu da se postigne odgoj i zdravlje onih koji se bave amaterskim sportom.  

 

Marko Vukasović, vijećnik je postavio dva pitanja. Zanima ga kako napreduje realizacija 

infrastrukturnog projekta Javne ustanove „More i krš“ i grada Komiže, Centra za posjetitelje 

Modra špilja Biševo i kad mogu očekivati otvaranje Centra i dovršetak cijelog projekta?  

Drugo pitanje: Što je sa najavljenom rekonstrukcijom županijske ceste Glavina Donja - Proložac i 

županijskom cestom Omiš - Kučiće - Slime koja je u dosta lošem stanju jer prijeti urušavanje na 

nekoliko mjesta i što zahtijeva hitnu sanaciju prije nego se uruši?   

 

Domagoj Lažeta, ravnatelj Javne ustanove „More i krš“ naveo je kako Javna ustanova „More i 

krš“ u sklopu projekta Centra za posjetitelje Modra špilja Biševo u listopada ove godine uspješno 

je dovršila radove na izgradnji poučnih staza i na obnovi bunkera na otoku Biševu. Radovi su se 

izveli u sklopu projekta Centar za posjetitelje Modra špilja Biševo u ukupnom iznosu od 

3.300.000,00 kuna. Sami radovi odnose se na izgradnju pješačkih i biciklističkih poučnih staza od 

budućeg Centra prema svim ostalim bitnim točkama na otoku Biševu uključujući i obalne topničke 

bitnice koje su ovim projektom i radovima obnovili i osvijetlili. Partner na projektu Javnoj 

ustanovi je grad Komiža. Grad Komiža je također upravo u ovome trenutku, u prosincu, dovršio 

svoju najbitniju nabavu, građevinske radove na samom Centru. Osim toga Javna ustanova je 

završila sve svoje aktivnosti, a gradu Komiži je ostalo još samo opremanje samog Centra. Nabava 

je u tijeku i očekuje kako će opremanje Centra i samo svečano otvaranje biti u lipnja sljedeće 

godine. Inače sam projekt Centar za posjetitelje Modra špilja Biševo ukupne vrijednosti 

27.000.000,00 kuna od čega se 18.000.000,00 kuna financira sredstvima europskog fonda za 

regionalni razvoj.   

 

Petar Škorić, ravnatelj Županijske uprave za ceste Split dao je odgovor na pitanje vezano za 

rekonstrukciju ceste Proložac-Glavina. Nedavno je završena rekonstrukcija dijela ceste kod zelene 

katedrale. Riječ je o izuzetno lošoj prometnici gdje imaju problem i odvodnje, ali već par godina 

zrela je za rekonstrukciju, čekali su aglomeraciju. Dakle, projekt aglomeracije jer su u dogovoru sa 

Vodovodom Imotske krajine i Hrvatskim vodama. Taj projekt se priprema i negdje u rujnu 

sljedeće godine bi trebao krenuti. Na tu temu su prošli tjedan imali sastanak s načelnikom općine 

Proložac gdje će kroz aglomeraciju podijeliti trošak. Kompletno će rekonstruirati prometnicu kroz 

Proložac i riješiti će se zatvoreni sustav odvodnje radi zaštite vodocrpilišta jer je dosta zahtjevan 

projekt i iz tog razloga nisu ranije krenuli jer su čekali aglomeraciju. Sve svoje aktivnosti su 

podredili aglomeraciji i u dijelu Imotske krajine, Sinjske i u cijeloj županiji prate te projekte. 

Nastoje da se što manje, da se dva puta ne raskopava cesta, da se nakon ugrađivanja kanalizacije i 

vodovodnih mreža presvuče kompletan asfaltni sloj.  

Što se tiče drugog pitanja Omiš-Kučiće izvijestio je da je Udruga biciklista u suradnji sa gradom 

Omiša prijavila prvu dionicu za sufinanciranje kroz Europske fondove. Oni su imali projekt za 

drugu dionicu ceste koja je dosta zahtjevna i skupa jer je riječ o staroj cesti koja je građena za 

vrijeme cara Franje Josipa, gdje imaju problema dotrajalih zidova i urušavanja. U ovom trenutku 

na jednoj dionici imaju napuknuća i ulegnuća i poduzeli su postupak žurne sanacije te dionice od 

200 m. Taj projekt je izuzetno skup, koji bi koštao preko 50.000.000,00 kuna i u ovom trenutku 

nemaju novaca, ali su donijeli Odluku da priprave ovaj projekat kroz tri-četiri dionice i da krenu 

nakon  sanacije ovog interventnog zahvata od ovih 200 m kroz redovan postupak. Dakle, dozvolu i 

rekonstrukciju cijele ove dionice kroz nekoliko faza.  
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Nakon zaključenja aktualnog sata prešlo se na razmatranje točaka dnevnog reda. 

 

Ad. 1. Prihvaćanje zapisnika sa 5. sjednice Županijske skupštine 

 

Jednoglasno (42 glasa „za“, od čega 40 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 2 glasa 

vijećnika putem video linka), prihvaćen je zapisnik. 

 

Za točke 2. a) do 2. n) koje su vezane za Proračun, prihvaćen je prijedlog za objedinjeno uvodno 

izlaganje i raspravu, a glasovanje o točkama pojedinačno. 

 

Blaženko Boban, župan i Sanja Viculin, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za financije 

iznijeli su uvodno izlaganje za točku 2. a) dnevnog reda, koja se odnosi na Proračun Splitsko-

dalmatinske županije za 2022. i projekcije za 2023. i 2024.  

 

Tomislav Đonlić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu, tehničku kulturu 

i sport iznio je uvodno izlaganje za točke od 2. b) do 2. f), a koje se odnose na programe javnih 

potreba u osnovnom i srednjem školstvu, očuvanja kulturne baštine, kulturi i tehničkoj kulturi i 

sportu. 

 

Diana Luetić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb i demografiju 

iznijela je uvodno izlaganje za točke 2. g) i 2. h) dnevnog reda, a koje se odnose na programe 

javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi. 

 

Matea Dorčić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za turizam i pomorstvo iznijela je 

uvodno izlaganje za točku 2. i). 

 

Anđelko Katavić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, EU fondove i 

poljoprivredu iznio je uvodno izlaganje za točku 2. j), a koja se odnosi na razvoj malog i srednjeg 

poduzetništva, poljoprivrede, lovstva, projekata EU i ostalog gospodarskog razvitka. 

 

Marija Vuković, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za zaštitu okoliša, komunalne poslove, 

infrastrukturu i investicije, iznijela je uvodno izlaganje za točku 2. k) dnevnog reda, a koja se 

odnosi na Program ulaganja Upravnog odjela za zaštitu okoliša, komunalne poslove, infrastrukturu 

i investicije i Javne ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode na području Splitsko-

dalmatinske županije „More i krš“ za 2020. godinu. 

 

Damir Gabrić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za hrvatske branitelje, civilnu zaštitu i 

ljudska prava iznio je uvodno izlaganje za točke 2. l) i 2. m) dnevnog reda, a koje se odnose na  

Program javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti i Program javnih potreba u području skrbi 

o hrvatskim braniteljima i članovima njihovih obitelji. 

 

Na kraju, Sanja Viculin, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za financije iznijela je uvodno 

izlaganje za točku 2. n) dnevnog reda odnosno Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Splitsko-

dalmatinske županije za 2022. godinu. 

 

Klub MOST-a zatražio je stanku u trajanju od 10 minuta radi dodatnih konzultacija u vezi 

Proračuna.  

 

Nakon proteka vremena za stanku nastavilo se sa sjednicom.  
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Predsjednik Županijske skupštine napomenuo je da amandmane koje su vijećnici do sada poslali 

kao i one amandmane koje će danas dostaviti u pisanom obliku, u raspravi, kako od strane 

Klubova tako i pojedinačno od strane vijećnika odmah i obrazlože. Nakon toga kada bude 

prihvaćanje ili neprihvaćanje amandmana vijećnici, bez obzira da li amandmani bili prihvaćeni ili 

ne, imaju mogućnost, u ime Kluba ili kao vijećnik pojedinačno, obratiti se i eventualno 

komentirati jesu li zadovoljni ili nisu, te se mogu izjasniti da li povlače izneseni amandman ili 

traže glasovanje o istom, a sve sukladno Poslovniku.   

 
Potom je, predsjednik Županijske skupštine otvorio objedinjenu raspravu.   

 

Odbor za gospodarstvo (većinom glasova), prihvatio je Prijedlog točke 2. a) dnevnog reda. 

 

Odbor za prosvjetu, kulturu i sport (jednoglasno), prihvatio je Prijedloge točaka od 2. b) do 2. 

f).  

 

Odbor za ratne veterane (jednoglasno), prihvatio je Prijedlog točke 2. m) dnevnog reda. 

 

Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb (većinom glasova), prihvatio je Prijedloge točaka 2. g) i 2. 

h) dnevnog reda. 

 

Odbor za financije (jednoglasno), prihvatio je Prijedloge točka od 2.a) do 2. n) dnevnog reda. 

 

Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša (jednoglasno), prihvatio je Prijedlog točke 2. k) 

dnevnog reda.   

 

Odbor za pomorstvo, promet, infrastrukturu i ribarstvo (većinom glasova), prihvatio je 

Prijedloge točaka od 2.a) do 2. n) dnevnog reda.  

 

U raspravi su sudjelovali: Mate Martinić u ime Kluba SDP-a, Daša Dragnić u ime Kluba 

NLM-Pametno za Split i Dalmaciju-HSLS, Miro Bulj u ime Kluba MOST-a, Ivica Kusić u 

ime Kluba HDZ-HSP-HGS, Lucija Puljak u ime Kluba Centar, vijećnici: Joško Markić, Milija 

Baldić-Lukšić, Mate Martinić, Liljana Caratan Lukšić, Maja Krčum, Ružica Jakšić, Tonći Bulić, 

povreda Poslovnika: Ivan Slavić, odgovor vijećniku Ivanu Slaviću: Tonći Bulić, Danica Baričević, 

replike na izlaganje Danice Baričević: Milija Baldić-Lukšić i Lucija Puljak, odgovor na replike: 

Danica Baričević, Marko Žaja, replika na izlaganje Marka Žaje: Daša Dragnić, odgovor na 

repliku: Marko Žaja, Gorana Rosandić, Mate Šimundić, replike na izlaganje Mate Šimundića: 

Toni Grbavac-Garac, Daša Dragnić i Milija Baldić-Lukšić, odgovor na replike: Mate Šimundić, 

Daša Dragnić, Toni Grbavac-Garac, replika na izlaganje Tonia Grbavca-Garca: Mate Šimundić,  

odgovor na repliku: Toni Grbavac-Garac, Branka Murat, Toni Jurišić-Sokić, Luka Roguljić, 

replike na izlaganje Luke Roguljića: Gorana Rosandić i Daša Dragnić, odgovor na replike: Luka 

Roguljić, ispravak nepravilnog navoda vijećnice Daše Dragnić: Ivan Slavić, Ivica Kukavica, Daša 

Dragnić, Liljana Caratan Lukšić, Milija Baldić-Lukšić, replika na izlaganje Milije Baldić-Lukšić: 

Mate Šimundić, Ivica Kusić, replika na izlaganje Ivice Kusića: Lucija Puljak, odgovor na repliku: 

Ivica Kusić, Joško Markić, Jadranka Brečić, replike na izlaganje Jadranke Brečić: Ružica Jakšić, 

Toni Grbavac-Garac i Ljiljana Caratan Lukšić. 

 

Liljana Caratan Lukšić, vijećnica navela je, a što se tiče Proračuna, par stavki iz kojih ona vidi 

koliko je on nelogičan. Prva i osnovna, a već spomenuta, Odnosi s javnošću, 887.000,00 kuna, 

74.000,00 kuna mjesečno se daje na odnose s javnošću. Tiskanje Službenog glasnika 

350.000,00 kuna, koji se tiska, šalje jedinicama lokalne samouprave, prelista i baci se u smeće.  
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Misli da su toliki izdaci za to nepotrebni. Ono što je htjela je odgovor na njeno pitanje kako su u 

glavi Upravnog odjela za poslove Županijske skupštine i pravna pitanja između stavki Političkih 

stranaka i Savjeta mladih dospjele Religijske i druge službe? Na toj poziciji, ako je dobro zapisala, 

misli da je 1.900.000,00 kuna dok je u isto vrijeme za Županijsku ligu protiv raka predviđeno 

60.000,00 kuna, za suzbijanje droga za cijelu županiju predvidjeli su 22.000,00 kuna, na stranici 

49. Pripremni i ostali provedbeni projekti EU 4.000,00 kuna, bibliobus su npr. skroz maknuti, 

koordinacija za ljudska prava je dobila 25.000,00 kuna, za Službe kulture su stavljena 0,00 kn s 

tim da je za iduće godine predviđeno 350.000,00 kn, gospodarenje otpadom na stranici 99. 

izdvojeno je 150.000,00 kuna te sanacije nelegalnih odlagališta otpada 100.000,00 kuna, za 

uređenje trgova i tržnica diljem cijele Županije 210.000,00 kuna, za pomoć i otplatu kredita na 

stranici 104 iznos od 20.000,00 kuna. Što se sa 20.000,00 kuna može jedinicama lokalne 

samouprave pomoći u otplati kredita. Nije baš sigurna za Prostorni plan na stranici 123. iznos od 

120.000,00 kuna. Misli da 120.000,00 kuna nikako neće biti dovoljno za to. Što se tiče azila za 

životinje iznos od 85.000,00 kuna također  nije dovoljan, korištenje vodnog sliva Cetine iznos od 

5.000,00 kn. Može li joj netko objasniti kako se za tiskanje Službenog glasnika koji je objavljen 

na stranicama Županje može dati 350.000,00 kuna, a za korištenje vodnog sliva rijeke Cetine 

5.000,00 kn? Odgovor traži i pisanim putem na ovu poziciju unutar Upravnog odjela za poslove 

Županijske skupštine pravna pitanja. 

 

Predsjednik Skupštine proslijedio je prijedloge amandmana predlagatelju kako bi se izjasnio o 

istima.  

 

Klub vijećnika NLM-Pametno za Split i Dalmaciju-HSLS podnio je 13 amandmana, koji 

glase:“ 

 

AMANDMAN 1.  

 

Predlaže se: 

u Glavi 01101 UO za informatiku i zajedničke poslove, Program 1002 Opće i zajedničke 

aktivnosti u Županiji uvrstiti novu aktivnost — Studija reorganizacije/racionalizacije javne uprave 

i administracije, sistematizacije radnih mjesta i sustava kontrole kvalitete, u iznosu od 250.000,00 

kn (u Proračun za 2022.). 

Sredstva za ovu namjenu treba izuzeti iz Glave 01001 UO za financije, Program 2000 Javna 
uprava i administracija, A200001 Plaće i ostale naknade za zaposlene (konto 311 Plaće (bruto)). 

Obrazloženje: 

U cilju razvoja i praćenja novih prioriteta društveno-ekonomskog razvoja, potrebno je sagledati 
potrebu reorganizacije i sistematizacije poslova javne uprave i administracije. Potrebno je 
uspostaviti racionalnu i efikasnu organizaciju, koja osigurava uspješno odvijanje procesa i 
pružanje kvalitetne usluge svim svojim korisnicima, a sve to uz optimalizaciju troškova. To su, uz 
transparentnost (koja je predmet našeg 2.amandmana), odlike odgovorne i učinkovite javne 
uprave i administracije, koja je usmjerena na dobrobit svih svojih građana, cijele zajednice. 

Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (13 

glasova „za“ od čega 12 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem 

video linka). 
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AMANDMAN 2.  

 

Predlaže se: 

 u Glavi 01101 UO za informatiku i zajedničke poslove, A200005 Informatizacija SDŽ uvrstiti (u 

opis i pokazatelje aktivnosti) uvođenje potpune transparentnosti, bez povećanja planiranog iznosa: 

I faza (u 2022.) - potpuna financijska transparentnost, praćenje izvršenja i rezultata aktivnosti; 

II faza (u 2023.) - potpuna uslužna transparentnost (omogućiti korisnicima usluga praćenje 

procesa rješavanja njihovih predmeta). 

 

Obrazloženje: 

Jedan od temeljnih principa javnog i odgovornog djelovanja jest transparentnost. Osiguravanjem 

iste povećava se zainteresiranost i povjerenje građana, omogućava se kontrola kvalitete i 

uspješnosti javne uprave i administracije. To je, uz efikasnost (koja je predmet našeg                    

1. amandmana), odlika odgovorne i učinkovite javne uprave i administracije, koja je usmjerena na 

dobrobit svih svojih građana, cijele zajednice. 

 

Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (13 

glasova „za“ od čega 12 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem 

video linka). 

 

AMANDMAN 3.  

 

Predlaže se: 

- u Glavi 00301 UO za zdravstvo, socijalnu skrb i demografiju, A400202 Izgradnja i uređenje 

objekata te nabava i održavanje opreme 

- u Glavi 00303 Ustanove za skrb o starijim i nemoćnim osobama, A400402 Izgradnja i uređenje 

objekata te nabava i održavanje opreme 

- u Glavi 00403 Ustanove u osnovnom školstvu, A400002 Izgradnja i uređenje objekata te 

nabava i održavanje opreme 

- u Glavi 00404 Ustanove u srednjem školstvu, A400103 Izgradnja i uređenje objekata te nabava 

i održavanje opreme 

- u Glavi 00401 UO za prosvjetu, kulturu, tehničku kulturu i sport, Programe: 4007 Rekreacija i 

sport, 4008 Kultura i tehnička kultura, 4009 Vjerske institucije 

- u Glavi 00601, Programe: 5000 Poboljšanje komunalne infrastrukture i 5002 Razvoj prometne 

infrastrukture 

odnosno, za sve proračunske korisnike, javne ustanove, javne površine i sadržaje, uključiti 

obavezu izrade pristupa osobama s invaliditetom i smanjenom pokretljivosti kroz sljedeće tri (3) 

godine, prvenstveno izmjenom prioriteta unutar planiranih i projiciranih sredstava, a po potrebi i 

mogućnostima, povećanjem istih. 

 

Obrazloženje: 

Pored zakonske osnove, koja za dobivanje građevinske dozvole propisuje uvjet osiguranog 

pristupa osobama s invaliditetom i smanjenom pokretljivosti, predlažemo da se isto osigura i u 

postojećim javnim ustanovama, površinama i sadržajima, na način da se ispunjavanje obaveze 

izrade pristupa osobama s invaliditetom i smanjenom pokretljivosti osigura u sljedeće tri godine, 

odnosno u ovom proračunskom razdoblju (2022.-2024.). Realizacija ove obveze predlaže se u 
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suradnji s jedinicama lokalne samouprave, te uz preraspodjelu prioriteta unutar planiranih i 

projiciranih sredstava, a po potrebi i mogućnostima, povećanjem istih. 

Ovim bi se osobama s invaliditetom i smanjenom pokretljivošću omogućilo nesmetano korištenje 

raznih usluga, sadržaja i aktivnosti u Splitsko-dalmatinskoj županiji, kao jedan od pokazatelja 

brige za uključivost ove ranjive skupine, i kao logičan slijed namjere zakonodavca. 

 

Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (13 

glasova „za“ od čega 12 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem 

video linka). 

 

 

AMANDMAN 4.  
 

Predlaže se: 

- u Glavi 00401 UO za prosvjetu, kulturu, tehničku kulturu i sport, Program 4007 Rekreacija i 

sport, uvrstiti novu kontinuiranu Aktivnost - Tjelesni odgoj u vrtićima, s godišnjim iznosom od 

1.500.000,00 kn (u Proračun za 2022. godinu, te u projekcije za 2023. i 2024.). 

 

Sredstva za ovu namjenu treba izuzeti iz Glave 01101 UO za informatiku i zajedničke poslove, Al 

00208 Razvoj i promoviranje ICT sektora u SDŽ. 

 

Obrazloženje: 

Tjelesna aktivnost, kao temelj zdravog života, dugoročni je zalog za zdravu zajednicu. Sjedilački 

način života i globalna digitalizacija sve više ugrožavaju zdravlje stanovništva, a najugroženija 

skupina su oni najmlađi, sa sve većim problemom pretilosti i smanjenja motoričkih sposobnosti. 

Ovu Aktivnost predlažemo s ciljem da djeci vrtićke i predškolske dobi omogućimo zdraviji i 

aktivniji život, te uspostavljanje navike zdravog življenja. Provođenjem ove Aktivnosti, Splitsko-

dalmatinska županija bi, osim trenutne i dugoročne višestruke dobrobiti za lokalne zajednice, 

postavila standard i ostatku države. Također, uvođenjem ove Aktivnosti bi se omogućilo 

zapošljavanje stručnog kadra. Realizacija aktivnosti ”Tjelesni odgoj u vrtićima” predlaže se u 

suradnji sa jedinicama lokalne samouprave. 

 

Pri izuzimanju sredstava iz A100208 Razvoj i promoviranje ICT sektora u SDŽ vodili smo se 

načelom efikasnosti ulaganja proračunskih sredstava. Naime, smatramo da se isti ili čak bolji 

rezultati ove Aktivnosti mogu postići s manjim iznosom, a kroz povezivanje prvenstveno sa 

Županijskim IT centrom i RCK za elektrotehniku i računalstvo SDŽ. 

 

Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (13 

glasova „za“ od čega 12 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem 

video linka). 

 

AMANDMAN 5.  

 

Predlaže se: 

- u Glavi 00403 Ustanove u osnovnom školstvu, Program T400001 Prehrana djece u osnovnim 
školama preimenovati u „Zdrava prehrana djece u osnovnim školama” i povećati planirani iznos 
za 850.000,00 kn, čime bi Program raspolagao s godišnjim iznosom od 1.949.000,00 kn (u 
Proračunu za 2022. godinu, uz eventualno povećanje iznosa u projekcijama za 2023. i 2024., 
prema potrebama i mogućnostima). 
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Sredstva za ovu namjenu treba izuzeti iz Glave 00401 UO za prosvjetu, kulturu i sport, A401505 
Pomoć za prehranu djece na školovanju (l. skupina Indeksa razvijenosti JLS), čime bi se ta 
aktivnost ukinula, odnosno pripojila gore navedenoj. 
 
Obrazloženje: 

Ovom izmjenom bi se postigle višestruke koristi. Naime, povećanjem sredstava za prehranu djece 
u osnovnim školama omogućilo bi se uvođenje sustavnog pristupa ovom pitanju u većem broju 
škola, odnosno, bio bi obuhvaćen veći broj učenika. To postaje još značajnije kada se sagleda 
korist koju bi program „Zdrava prehrana djece u osnovnim školama" ostvarivao po pitanju 
zdravlja djece. Naime, svjedoci smo da loše prehrambene navike, uz manjak kretanja, stvaraju 
ozbiljan problem pretilosti i u dječjoj populaciji. Ministarstvo zdravstva izrađuje Akcijski plan za 
prevenciju debljine, a Ministarstvo znanosti i obrazovanja ističe ulogu upravo osnovnih škola, 
koje su dužne organizirati prehranu učenika u skladu s propisima i normativima koje donosi 
Ministarstvo zdravstva. Predloženi Program bi se i dalje sufinancirao iz više izvora - Županije, 
jedinica lokalne samouprave i samih roditelja, pri čemu bi socijalno ugrožene obitelji bile izuzete 
iz sufinanciranja. Uključivanje lokalnih proizvođača hrane u ovaj Program stvorilo bi i pozitivne 
gospodarske u lokalnim zajednicama. 
Pri izuzimanju sredstava iz A401505 Pomoć za prehranu djece na školovanju (l. skupina Indeksa 
razvijenosti JLS) vodili smo se načelom efikasnosti i pravednosti. Naime, tom se Aktivnošću 
uključuje mali broj škola i djece, a s jedne strane, primjenjuje se kriterij za cijelu JLS bez obzira 
na stvarno socijalno stanje obitelji, a s druge, izostavljaju se JLS-ove vrlo sličnog stanja 
razvijenosti (Općine Zmijavci, Runović, Podbablje, Prgomet, Šestanovac i dr.). Dodatno, 
smatramo da ova Aktivnosti kao demografska mjera nema značajniji učinak, dok je efekt 
predloženog Programa ne samo višestruko veći i dugoročniji, već i socijalno pravedniji. 
 
Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (11 

glasova „za“ od čega 10 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem 

video linka). 

 

AMANDMAN 6.  
 
Predlaže se: 

- u Glavi 00901, Program 6001 Razvoj poljoprivrede, A600114 Razvoj gospodarske 

infrastrukture uvrstiti sufinanciranje gradnje bunara i bušotina za navodnjavanje te gradnje 

plastenika, i povećati planirani iznos za 580.000,00 kn, čime bi Aktivnost raspolagala s 

godišnjim iznosom od 600.000,00 kn (u Proračunu za 2022. godinu, uz eventualno povećanje 

iznosa u projekcijama za 2023. i 2024., prema potrebama i mogućnostima). 

Sredstva za ovu namjenu treba izuzeti iz : 

- Glava 00101, Al 00104 Sponzorstva, pokroviteljstva i potpore — 200.000 kn 

- Glava 00201, A100006 Kronika SDŽ - 180.000 kn 

- Glava 00901, A600005 Potpore razvoju malog gospodarstva — 200.000 kn 

 

 

Obrazloženje: 

Poljoprivredna gospodarstva u Dalmatinskoj zagori trebaju konkretnu pomoć oko rješavanja 

problema navodnjavanja polja. Naime, gradnja bunara i bušotina kojima bi riješili taj problem, 

predstavljaju za njih značajno ulaganje. Stoga bi sufinanciranje istih, uz poticanje zajedničkih 

bunara/bušotina posebice u slučaju manjih poljoprivrednih zemljišta, bila značajna pomoć u 

oživljavanju poljoprivrede i poboljšanju prinosa, što bi rezultiralo poboljšanim uvjetima za život 

stanovnika zaobalja te povećanom ponudom domaćih poljoprivrednih proizvoda. Iste učinke bi 

ostvarilo i sufinanciranje izgradnje plastenika, s obzirom da takva proizvodnja osigurava 
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višestruko veće prinose od one na otvorenom. Usudili bi se reći da bi ovakva mjera, direktno i 

indirektno, imala i značajan demografski učinak, te doprinijela ravnomjernijem razvoju cijelog 

područja Splitsko-dalmatinske županije. 

 

Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (13 

glasova „za“ od čega 12 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem 

video linka). 

AMANDMAN 7.  

 

Predlaže se: 

- u Glavi 00901 UO za gospodarstvo, EU fondove i poljoprivredu, A600207 Sustavno 
gospodarenje energijom uvrstiti novu stavku - Planiranje i izrada WebGIS platforme energetskih 
resursa i potencijala Splitsko-dalmatinske županije u iznosu od 400.000,00 kn (u Proračun za 
2022.godinu, te po 300.000 kn u projekcije za 2023. i 2024.). 
Sredstva za ovu namjenu treba izuzeti iz Glave 01001 UO za financije, Program 2000 Javna 
uprava i administracija, A200001 Plaće i ostale naknade za zaposlene (konto 311 Plaće (bruto)). 
 
Obrazloženje: 

Tehnološkim rješenjem izrađenim u GIS sustavu identificiralo bi se trenutno stanje svih objekata i 
zemljišta pod ingerencijom Županije te uspostavili adekvatni alati za mjerenje utjecaja na okoliš i 
klimatske promjene te mjerenje potencijala svakog projekta definiranog strategijom ili akcijskim 
planom. Predlaže se u prvoj godini fokusirati na izradu multifunkcionalnog rješenja za javne 
zgrade, ustanove, škole, domove i dr. U drugoj i trećoj godini predlaže se nastavak razvoja 
platforme i njeno održavanje. Druga faza projekta uključivala bi mapiranje, unošenje i praćenje 
podataka za poduzetničke projekte i projekte od strateške važnosti za SDŽ, dok bi se u trećoj fazi 
u projekt uključili i građani. Važno je napomenuti da je ovo sustav koji, da bi dugoročno imao 
smisla, treba redovito ažurirati i nadograđivati, kako bi u procesu tranzicije raspolagali 
relevantnim i mjerljivim informacijama. 
 

Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (12 

glasova „za“ od čega 11 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem 

video linka). 

 

AMANDMAN 8.  

 

Predlaže se: 

- u Glavi 00901 UO za gospodarstvo, EU fondove i poljoprivredu, A600207 Sustavno 

gospodarenje energijom uvrstiti novu stavku - Razvoj i provedba edukativnog programa u 

području energetske tranzicije u iznosu od 100.000,00 kn (u Proračun za 2022.godinu, 100.000 kn 

u projekciju za 2023. i 75.000 kn za 2024.). 

Sredstva za ovu namjenu treba izuzeti iz Glave 01001 UO za financije, Program 2000 Javna 

uprava i administracija, A200001 Plaće i ostale naknade za zaposlene (konto 311 Plaće (bruto)). 

 

Obrazloženje: 

Nužno je u energetsku tranziciju što prije uključiti veći broj različitih dionika, što će se omogućiti 

razvojem i provedbom edukativnog programa za različite ciljane skupine. Na ovaj način bi 

Županija pomogla na vrijeme pripremiti sve sektore za povlačenje sredstava i razvoj projekata 

koji će imati direktan utjecaj na tranziciju cjelokupne županije na obnovljive izvore energije, na 

smanjenje utjecaja na klimatske promjene, kao i na ekonomske/financijske učinke - ne samo 

uštedama, već i novim izvorima prihoda. 
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U ime predlagatelja amandman je prihvaćen. 

 

AMANDMAN 9.  

 

Predlaže se: 

- u Glavi 00901 UO za gospodarstvo, EU fondove i poljoprivredu, A600207 Sustavno 

gospodarenje energijom uvrstiti novu stavku - Izrada strategije sustavnog upravljanja energetskom 

tranzicijom Splitsko-dalmatinske županije, u iznosu od 300.000,00 kn (u Proračun za 2022) 

Sredstva za ovu namjenu treba izuzeti iz Glave 01001 UO za financije, Program 2000 Javna 

uprava i administracija, A200003 Materijalni rashodi (konto 323 Rashodi za usluge). 

 

Obrazloženje: 

S ciljem sustavnog upravljanja resursima SDŽ, nužno je izraditi strategiju koja će obuhvatiti sve 

do sada izrađene programe i akcijske planove te detaljno analizirati trenutno stanje i potencijale 

Županije i njenih proračunskih korisnika za tranziciju na obnovljive izvore energije, s ciljem 

smanjenja utjecaja na klimatske promjene, smanjenja proizvodnje C02, uključivanja svih dionika, 

postizanja značajnih financijskih ušteda i unaprjeđenja kvalitete života svih građana. Strategijom 

bi se obuhvatila područja energetske učinkovitosti, proizvodnje i potrošnje električne energije u 

školstvu, zdravstvu, domovima za starije i nemoćne, vatrogasnim domovima, sportskim i 

kulturnim objektima i dr. Također, predlaže se za daljnje strateško planiranje, u cilju 

implementacije e-mobilnosti i održivog javnog prijevoza, predvidjeti dodatna sredstva u narednim 

godinama. 

 

Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (13 

glasova „za“ od čega 12 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem 

video linka). 

 

AMANDMAN 10.  

 

Predlaže se: 

- u Glavi 00901, Programu 6008 Razvoj i sigurnost prometa: 

a) zamijeniti ciljeve 2. i 3. s ciljem: uspostava mreže linija javnog prijevoza u SDŽ; 

b) postojeći K600801 razdvojiti u dvije faze: K600801-1 Mreža linija javnog prijevoza u SDŽ i 

K600801-2 Masterplan prometnog razvitka funkcionalne regije Srednja Dalmacija. Za 

K6008011 uvrstiti u 2022.godini aktivnosti: 

- Analiza i projektiranje mreže linija javnog prijevoza u SDŽ, u iznosu od 500.000,00 kn- 

sredstva za ovu namjenu treba izdvojiti iz Glave 0901, K600801 (konta 323 i 426); 

- Razvoj sustava praćenja javne usluge prijevoza, u iznosu od 200.000,00 kn - sredstva za ovu 

namjenu treba izuzeti iz Glave 01101, A200005 Informatizacija SDŽ (konto 323); 

- Kampanja informiranja javnosti, u iznosu od 100.000,00 kn - sredstva za ovu namjenu treba 

izuzeti iz Glave 00101, Al 00203 Odnosi s javnošću (konto 323). 

c) za 2023. i 2024. godini uvrstiti novu aktivnost - Sufinanciranje javne usluge u cestovnom 

prijevozu putnika, uz projekciju godišnjeg iznosa od 55.000.000,00 kn. 

 

Obrazloženje: 

Prema Uredbi Vlade RH o postupku sklapanja ugovora o javnim uslugama (22.04.21.), županije 

su dužne odmah pokrenuti postupak, koji obuhvaća utvrđivanje mreže linija i sklapanje ugovora o 

javnim uslugama prijevoza. S obzirom na zastoje u ugovaranju Masterplana prometnog razvitka 

funkcionalne regije Srednja Dalmacija, te poklapanje dijela aktivnosti potrebnih i za analizu i 
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projektiranje mreže linija javnog prijevoza, predlaže se ih „izdvojiti” i zasebno ugovoriti 

(odmah!), a naknadno rezultate istog uklopiti u cjeloviti Masterplan. Time se ispunjava zakonska 

obveza i EU direktive po pitanju javnog prijevoza, bez narušavanja preuzete obveza izrade 

Masterplana, štoviše, isti se, s obzirom na prethodno spomenute zastoje, ubrzava odrađivanjem 

dijela projektnih zadataka kroz izradu mreže linija javnog prijevoza. Za uspostavu i 

funkcioniranje mreže javnog prijevoza, potrebno je i razviti sustav praćenja realizacije ove javne 

usluge, stoga se isti može razvijati paralelno s projektiranjem mreže linija. Po izradi navedenog, 

može se prići ugovaranju javne usluge i to izravnim pogodbama (čl.2., stavak 2. Uredbe). Za što 

uspješnije uvođenje i funkcioniranje mreže linija javnog prijevoza, predlaže se kampanja 

informiranja javnosti, odnosno korisnika kojima je namijenjena. Usluga se sufinancira sukladno 

Zakonu o prijevozu u cestovnom prometu i Odluci Vlade RH o sufinanciranju iste (10.06.21.). 

 

Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (14 

glasova „za“ od čega 13 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem 

video linka). 

 

 

AMANDMAN 11.  

 

Predlaže se: 

- u Glavi 00301 UO za zdravstvo, socijalnu skrb i demografiju, Program 4012 Socijalna zaštita, 

uvrstiti Aktivnost Osnivanje Kriznog centra za žrtve nasilja Splitsko-dalmatinske županije, u 

iznosu od 300.000,00 kn (u Proračunu za 2022., te u projekcijama za 2023. i 2024., prema 

aktualnim potrebama). 

Sredstva za ovu namjenu treba izuzeti iz Glave 00101: 

- A100101 Dani Splitsko-dalmatinske županije - 100.000,00 kn  

- A100103 Protokolarne obveze  200.000,00 kn 

 

Obrazloženje: 

Krizni centar za žrtve nasilja neophodna je karika u sprječavanju teških i tragičnih posljedica 

obiteljskog i partnerskog nasilja. Postojanje Kriznog centra, koji radi 24 sata dnevno, omogućuje 

brzo izmještanje žrtve iz konfliktne i teške situacije, bez nužnog prijavljivanja samog zbivanja 

policiji i pravosuđu. U njemu se žrtvi pruža psihološka, pravna i zdravstvena skrb, te se zajedno s 

njom stvara plan dugoročnog rješavanja krizne životne situacije. Formiranje ovakvog centra u 

Splitsko-dalmatinskoj županiji je nužno i hitno, kao i uspostavljanje telefonske linije 24/7, na 

kojoj žrtve svih oblika nasilja mogu dobiti podršku i informacije o dostupnim oblicima zaštite i 

skrbi za žrtve nasilja. 

Gradonačelnik Splita je obećao osigurati sredstva u proračunu i formirati radnu grupu za osnivanje 

Kriznog centra za žrtve nasilja, no to neće biti moguće bez suradnje sa Splitsko-dalmatinskom 

županijom. Naime, za uspostavljanje Kriznog centra, nužno je osigurati prostor i sredstva u visini 

od 500.000,00 kn. Naš je prijedlog da u svojim proračunima, Splitsko-dalmatinska županija 

osigura 300.000,00 kn, a Grad Split 200.000,00 kn, kako bi ovaj Centar zaživio već u idućoj 

godini. Djelovanje odmah i sada, u stvaranju sustava skrbi i sprječavanja nasilja, civilizacijska je 

nužnost koja bi trebala biti izvan bilo kakvih političkih i ideoloških podjela. 

 

Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (14 

glasova „za“ od čega 13 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem 

video linka). 
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AMANDMAN 12.  

 

Predlaže se: 

- u Glavi 00601 UO za zaštitu okoliša, komunalne poslove, infrastrukturu i investicije, A300203 

Sanacija nelegalnih odlagališta otpada povećati iznos za 200.000,00 kn, čime bi Aktivnost 

raspolagala s godišnjim iznosom od 300.000,00 kn (u Proračunu za 2022. godinu i projekcijama 

za 2023. i 2024.). 

Sredstva za ovu namjenu treba izuzeti iz Glave 00101, A100202 Proračunska zaliha. 

 

Obrazloženje: 

Svjedoci smo svakodnevnog povećanja broja nelegalnih odlagališta otpada, te količine nelegalno 

odloženog otpada diljem županije. Ubrzana apartmanizacija i loš sustav odlaganja otpada za 

posljedicu imaju izuzetno velik broj manjih i većih nelegalnih odlagališta. Stoga smatramo 

nužnim hitnu i pojačanu reakciju ne samo u cilju sanacije postojećih nelegalnih odlagališta, već i 

osiguranje nadzora u cilju smanjenja broja novih odlagališta. 
 

 Amandman nije prihvaćen od strane predlagatelja jer isti nije u skladu sa zakonom. 

 

AMANDMAN 13.  

 

Predlaže se: 

- da se u Program javnih potreba u zdravstvu i Program javnih potreba u socijalnoj skrbi 

izrijekom uvrsti mentalno zdravlje, kao jedan od prioriteta prevencije, liječenja te destigmatizacije 

i bolje društvene uključivosti osoba narušenog mentalnog zdravlja; 

- slijedom istog, da se u svim programima potpore, sufinanciranja i pomoći uvrsti izrijekom i 

tema mentalnog zdravlja, programi i aktivnosti tome usmjereni, odnosno subjekti koji se time 

bave. 

 

Obrazloženje: 

Važnost mentalnog zdravlja za cjelokupno zdravlje, kao i zaštitnih čimbenika pojedinca i 

zajednice koji pomažu očuvanju mentalnog zdravlja, izraženi su danas možda više nego ikada. 

2020. godine Svjetska zdravstvena organizacija (SZO) je za Svjetski dan mentalnog zdravlja 

(10.1istopada 1992.) upozorila na izazove vezano uz mentalno zdravlje posljedično COVID-19 

pandemiji. Stoga je veće ulaganje u mentalno zdravlje, odnosno programe zaštite i unaprjeđenja 

mentalnog zdravlja, od izuzetne važnosti. A dodatno je važno ulaganje u programe zaštite i 

unaprjeđenja mentalnog zdravlja djece i mladih. No, mentalno je zdravlje bilo i bit će važno, i 

prije i poslije ove pandemije. 

Prema procjenama SZO blizu milijardu ljudi u svijetu ima neki mentalni poremećaj, a depresija je 

vodeći uzrok invaliditeta, uvelike doprinosi ukupnom globalnom opterećenju bolestima, na žalost 

i stopi samoubojstava. Globalno se procjenjuje da 5% odraslih pati od depresije, a jedno od 

sedmero djece u dobi od 10-19 godina ima mentalni poremećaj, koji najvećim dijelom ostaju 

neotkriveni i ne liječe se. Rezultati Europske zdravstvene ankete (travanj-prosinac 2019., dakle 

prije pandemije) pokazali su da je u prethodnih 12 mjeseci od depresije patilo 9,2% muškaraca i 

13,4% žena, a u razdoblju od dva tjedna prije anketiranja, 15,5% je imalo blage, 5,4% umjerene, 

2,3% umjereno teške, a 0,7% teške depresivne simptome. U 2020. godini u djelatnosti obiteljske 

(opće) medicine kod 806.259 osoba zabilježena je jedna ili više dijagnoza iz skupine mentalni 

poremećaji i poremećaji ponašanja. A koliko ih je tek ostalo neotkriveno, zbog neznanja i srama, i 

kakve su posljedice toga za pogođene pojedince, obitelji i cijelu zajednicu. Trebamo programe 

prevencije i jačanja mentalnog zdravlja, programe edukacije za otkrivanje i poticanje na liječenje, 
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programe za destigmatizaciju, podršku osobama narušenog mentalnog zdravlja i njihovu bolju 

uključivost u radnu i društvenu sredinu. 

Svjesno ne predlažemo osnivanje savjeta ili povjerenstva, jer se, na žalost, iz pokazatelja dobrog 

dijela postojećih vidi da to prvenstveno služi formi, pogotovo ako isti nisu rezultat inicijative 

samih dionika. 

 

Isti nije prihvaćen od strane predlagatelja jer se radi o prijedlogu, a ne o amandmanu. 

 
 

Klub SDP-a podnio je 7 amandmana, koji glase:“ 

 

AMANDMAN 1.  

 

U stavci Tekući projekt T400001 Prehrana djece u osnovnim školama povećava se iznos s 

1.099.000 na 1.299.000 kn. 

Sredstva za ovaj amandman osiguravaju se iz Aktivnost A100103 Protokolarne obveze, 

smanjenjem iznosa sa 731.000 na 631.000 kn. 

 

Obrazloženje: 

Županija je osnivač 68 osnovnih škola. Samo 14 od njih osiguravaju prehranu djece u svojim 

školama. 
U Hrvatskoj su stope smrtnosti od bolesti krvožilnog sustava gotovo dvostruko veće od prosjeka 
EU-a, a stope smrtnosti od raka među najvišima su u EU-u. Više od trećine ukupnog opterećenja 
bolestima u Hrvatskoj može se pripisati čimbenicima rizika povezanim s ponašanjem, a to 
uključuje pušenje, konzumiranje alkohola, prehrambene rizike i tjelesnu neaktivnost. Ovo dodatno 
ukazuje i na iznimnu važnost edukacije te potrebu da se u školama provode mjere koje potiču 
zdravu prehranu i načine života. 
Dodatnim sredstvima bi se analizirala i pripremila dokumentacija temeljem koje bi se povećao 
broj škola koje sudjeluju u ovom projektu. 

 

Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (13 

glasova „za“ od čega 12 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem 

video linka). 

 

AMANDMAN 2.  

 

Kod korisnika K0338 POLIKLINIKA ZA REHABILITACIJU OSOBA SA SMETNJAMA U 

RAZVOJU povećava se iznos pomoći iz matičnog dijela proračuna SDŽ za 600.000 kn. 

 

Sredstva za ovaj amandman osiguravaju se iz: 

 - Aktivnosti Al00006 Kronika SDŽ smanjenjem sredstava s 332.000 na 132.000 kn  

- Aktivnost A100203 Odnosi s javnošću smanjenjem sredstava s 887.500 na 487.500 kn.  

 

Obrazloženje: 

Grad Split sufinancira s 600.000 kn godišnje jedan psihijatrijski tim u Poliklinici. Ovim 

amandmanom se predlaže, a imajući na umu veliku potrebu pojačane zaštite mentalnog zdravlja 

djece i mladeži, da i SDŽ sufinancira dodatni psihijatrijski tim. Djelatnost tima bi se mogla 

organizirati i na načelu mobilnosti kako bi zaštita mentalnog zdravlja bila lakše dostupna 

pacijentima s mjestom stanovanja van Splita. 
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Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (15 

glasova „za“, 1 glas „suzdržan“ vijećnika putem video linka). 

 

AMANDMAN 3.  

 

U stavci Aktivnost A401209 Socijalno humanitarne aktivnosti povećava se iznos s 1.070.000 na 

1.270.000 kn, a s ciljem započinjanja aktivnosti uspostavljanja Dnevnog boravka za starije osobe 

u prostorijama Mjesnog odbora Gata. 

Sredstva za ovaj amandman osiguravaju iz Aktivnost A100104 Sponzorstva, pokroviteljstva i 

potpore smanjenjem sredstava s 1.004.000 na 804.00 kn. 

 

Obrazloženje: 

Dnevni boravak za umirovljenike je socijalna usluga koja omogućava osobama starije životne 

dobi da veći dio dana provode u Dnevnom boravku, a korisnicima se pružaju usluge kao što su 

prehrana, radne aktivnosti i slično. Navedeno je i u skladu s namjerama što veće 

vaninstitucionalne skrbi osoba kojima je ona potrebna. 

 

Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (13 

glasova „za“ od čega 12 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem 

video linka). 

 

AMANDMAN 4.  

 

Traži se da se s AKTIVNOST A100203, Odnosi s javnošću skine 200.000 kn, te AKTIVNOST 

A100104, Sponzorstva, pokroviteljstva i potpore, 300.000 kn i da se prenamjeni u: 

 - Osnivanje Kriznog centra za žrtve nasilja. 

 

Obrazloženje: 

Nasilje u obitelji spada u najčešća prijavljena kaznena djela na području većine policijskih 

uprava u Hrvatskoj. Proteklih godina sve je veći broj ubijenih žena od strane bliskih osoba. 

Nacionalna strategija zaštite od nasilja u obitelji za razdoblje od 2017. do 2022. upućuje jedinice 

lokalne samouprave i jedinice područne (regionalne) samouprave u uključivanje u borbu protiv 

nasilja nad ženama i nasilja nad žrtvama obiteljskog nasilja konkretnim mjerama. Strategija traži 

financijsko podupiranje za provođenje projekata i programa organizacija civilnog društva koje 

rade na prevenciji pojave i suzbijanju različitih oblika nasilja u obitelji u okviru rada 

savjetovališta. 

Povećanje novca unutar proračuna treba usmjeriti prema osnivanju Kriznog centra, mjesto na 

kojem će žrtve na jednom mjestu naći svu potrebnu pomoć, zdravstvenu, psihološku, pravnu, 

smještaj, pomoć pri osnaživanju i zapošljavanju žrtava nasilja, potpora žrtvama seksualnog 

nasilja, preventivna intervencija i terapijski programi i sl. 

 

Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (14 

glasova „za“, 1 glas „suzdržan“ vijećnika putem video linka). 

 

 

AMANDMAN 5.  

 

1. Povećanje: 

- Razdjel 004, Glava 00401, UO za prosvjetu, kulturu, tehničku kulturu i sport, Plan 2.300.000 

kn povećanje 2.800.000 kn - 5.100.000 kn 
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- AKTIVNOST A400701 Županijski savez školskog sporta, Plan 400.000 kn, Povećanje 200.000 

kn - 600.000 kn 

- AKTIVNOST A400703 Zajednica športskih saveza i udruga, Plan 600.000 kn, Povećanje 

2.400.000 kn - 3.000.000 kn 

- AKTIVNOST A400708 Stipendiranje mladih naraštaja-sportaša, Plan 150.000 kn, Povećanje 

150.000 kn – 300.000 kn  

- AKTIVNOST A400709 Nagrada zasluženim sportašima, Plan 50.000 kn, Povećanje 50.000 kn 

– 100.000 kn 

- TEKUĆI T400702 Hrvatski vaterpolo savez-organiziranje natjecanja, Plan 1.100.000 kn, 

Povećanje 0 kn – 1.100.000 kn 

 

2. Umanjenje: 

Nemam prijedloga te pozivam predlagača da iznađemo moguće rješenje ili dio rješenja ovog 

amandmana. 

 

Obrazloženje: 

a) Ova pozicija za 2022. Umanjena za HVS iznosi 2.300.00 – 1.100.000= 1.200.000 kn, što je 1/3 

neke prethodne godine kada je i tada bilo manje. 

b) Ako sada ovaj amandman ili dio amandmana ne bude moguće prihvatiti onda ozbiljno imamo 

ovo u vidu za nove rebalanse i proračune.  

 

Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja, podnositelj je povukao predmetni amandman.  

 

AMANDMAN 6.  

 

Aktivnost, Praćenje i mjerenje energetskog siromaštva u svrhu definiranja energetskog siromaštva 

i zaštite ugroženih potrošača energije - inicijalna sredstva 

Aktivnost A10005 Službeni glasnik SDŽ smanjiti za 150.000,00 kuna i prenamijeniti je na novu 

stavku Praćenje i mjerenje energetskog siromaštva u Glavi 00601. 

 

Obrazloženje: 

Energetsko siromaštvo označava nemogućnost podmirenja troškova za energiju nužnu za život u 

prihvatljivim uvjetima, što znači da su energetski siromašni ljudi osobe koje žive u neadekvatnim 

uvjetima ili energetski neučinkovitim stambenim prostorima te plaćaju visoku razinu cijene 

energije uz nisku razinu dohotka. U svrhu smanjenje energetskog siromaštva, a kako bi se 

doprinijelo pozitivnom utjecaju na zdravlje (nema vlažnih stanova, zadimljenih stanova ...), te 

zbog pozitivnog utjecaja na okoliš (smanjenje emisije stakleničkih plinova), povećanju 

mogućnosti implementacije obnovljivih izvora energije, smanjenju nezaposlenosti (angažman 

osoblja u proizvodnji el. uređaja sa boljom energetskom učinkovitosti), pozitivan utjecaj na 

energetski rast općenito predlažemo ovaj amandman. 

Mali koraci prema energetski učinkovitijem svakodnevnom životu predstavljaju veliki korak 

prema održivoj budućnosti i iskaz brige za okoliš i energetski siromašno stanovništvo naše 

županije. 

 

Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (15 

glasova „za“ od čega 14 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem 

video linka). 
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AMANDMAN 7.  

 

Aktivnost A401704 Obilježavanje obljetnice Bleiburške tragedije se preimenuje u: 

Održavanje spomenika I. i II. Dalmatinskoj brigadi na Sutjesci. 

Planirana sredstva za obilježavanje Bleiburške tragedije ulaze u plan financiranja Održavanje 

spomenika I. i II. Dalmatinskoj brigadi na Sutjesci. 

U AKTIVNOST A401704, Obilježavanje obljetnice Bleiburške tragedije za svibanj 2022. g. u 

Austriji, u iznosu od 20.000 kn preimenovati će se u Održavanje spomenika I. I II. Dalmatinskoj 

brigadi na Sutjesci. 

 

Obrazloženje: 

3167 Dalmatinaca poginulo je u V. ofenzivi na Sutjesci u sklopu I. i II. Dalmatinske brigade na 

Sutjesci. 

NOB i antifašizam utkani su u hrvatsku povijest i zaštićeni Ustavom RH kao temelj Hrvatske 

države te na antifašizmu počivaju i vrednote EU. 

Poštujući svoju povijest, dužnost nam je i izražavati pijetet prema borcima NOB-a i čuvati 

uspomenu na njih. 

Sutjeska je najveće groblje dalmatinaca iz tog časnog doba, a navedeni spomenici su, na našu 

sramotu zapušteni, te stoga predlažemo ovaj amandman kako bi ih se uredilo. 

 

Kako isti nije prihvaćen od strane predlagatelja stavljen je na glasovanje i nije prihvaćen (12 

glasova „za“, 1 glas „suzdržan“ vijećnika putem video linka). 

 

 

Klub Centar podnio je 2 amandmana, koji glase:“ 

 

 

AMANDMAN 1. 

 

Aktivnost A400006, Nagrade učenicima, sredstva namijenjena za jednokratnu novčanu nagradu 

uspješnim učenicima osnovnih škola i njihovim mentorima utvrđuju se u iznosu od 135.000,00 kn. 

 

AMANDMAN 2. 

 

Aktivnost A400108, Nagrade učenicima, sredstva namijenjena za jednokratnu novčanu nagradu 

uspješnim učenicima srednjih škola i njihovim mentorima utvrđuju se u iznosu od 300.000,00 kn. 

 

Obrazloženje: 

Državni prvaci koji su sudjelovali na natjecanjima znanja u 2011.g nagrađeni su s 5.000 kn, a 

2020.g s 2000kn. Kako je iznos od 2000kn određen temeljem proračunskog iznosa za tu namjenu 

(90.000kn + 200.000kn) onda bi za povećanje nagrade na 3.000 kn trebalo u proračunu osigurati 

cca 435.000 kn. U projekcijama proračuna za naredno razdoblje trebalo bi težiti iznos nagrade 

vratiti na stanje iz 2011.godine tj. 5000kn.“ 

 

Amandmani nisu prihvaćeni od strane predlagatelja jer isti nisu u skladu sa zakonom. 
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Marko Žaja, vijećnik podnio je 1 amandman, koji glasi:“ 

 

AMANDMAN  

 

U Prijedlogu proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 

2024. godinu u: 

Razdjelu 004, Upravni odjel za prosvjetu, kulturu, tehničku kulturu i sport, Glava 00401, 

Upravni odjel za prosvjetu, kulturu, tehničku kulturu i sport, postojeći Program 4007, 

Rekreacija i sport, Aktivnost 400703, Zajednica sportskih saveza i udruga, račun 381, uvećava 

se za iznos od 200.000,00 kuna, a u   

Razdjelu 011, Upravni odjel za informatiku i zajedničke poslove, Glava 01101, Upravni odjel 

za informatiku, umanjuje se postojeći Program 2000, Javna uprava i administracija, Aktivnost 

200003. Materijalni rashodi, račun 322. za 200.000.00 kuna. 

 

Obrazloženje: 

Splitsko-dalmatinska županija je rasadnik sportaša koji su najbolji predstavnici naše Županije na 

nacionalnom i međunarodnom planu, a s obzirom na u prošlosti velika sportska postignuća, koja 

su se potvrdila i na ovogodišnjim Olimpijskim igrama predlažem uvećanje predmetnog programa 

kako je navedeno u tekstu amandmana.“ 

 

U ime predlagatelja amandman je prihvaćen. 
 

Mate Šimundić, vijećnik podnio je 1 amandman, koji glasi:“ 

 

AMANDMAN  

 

U Prijedlogu proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2022.godinu i projekcije za 2023. i 

2024. godinu u: 

Razdjelu 004, Upravni odjel za prosvjetu, kulturu, tehničku kulturu i sport, Glava 00401, 

postojeći Program 40011, Srednje škole i učenički domovi. Nova aktivnost, Sufinanciranje 

obrazovnih ustanova sa pravom javnosti, subvencije, račun 351, uvećava se za iznos od 200.000 

00 kuna, a u 

Razdjelu 011, Upravni odjel za informatiku i zajedničke poslove, Glava 01101, umanjuje se 

postojeći Program 2000 Javna uprava i administracija, Aktivnost 200003, Materijalni rashodi, 

račun 323 za 200.000.00 kuna. 

 

Obrazloženje: 

S obzirom da dio privatnih škola sa pravom javnosti obavlja obrazovanje učenika, smatramo da 

povećanje ulaganja u obrazovanje i subvencija takvim školama čini obrazovanje kvalitetnije i 

uspješnije, stoga predlažem uvođenje nove aktivnosti kako je opisano u prijedlogu 

Amandmana.“ 

 

U ime predlagatelja amandman je prihvaćen. 

 
Toni Jurišić-Sokić, vijećnik podnio je 1 amandman, koji glasi:“ 

AMANDMAN 

 

U Prijedlogu proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 

2024. godinu u: 
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Razdjelu 004, Upravnom odjelu za prosvjetu, kulturu, tehničku kulturu i sport, Glava 00401,   

postojeći Program 4007, Rekreacija i sport, Aktivnost 400708, Stipendije mladih i nadarenih 

sportaša, račun 381, uvećava se za iznos od 150.000,00 kuna, a u 

Razdjelu 011, Upravni odjel za informatiku i zajedničke poslove, umanjuje se postojeći Program 

2000, Javna uprava i administracija, Aktivnost 200003, Materijalni rashodi, račun 323 za 

150.000,00 kuna. 

 

Obrazloženje: 

S obzirom da je Splitsko-dalmatinska županija kolijevka hrvatskog sporta i budući obilujemo 

izuzetno nadarenim sportašima koji svoje uspjehe potvrđuju na međunarodnim i državnim 

natjecanjima predlažem da se sredstva povećaju kako bismo dodatno motivirali i nagradili naše 

mlade sportaše.“ 

 

U ime predlagatelja amandman je prihvaćen. 

 
Ivica Kukavica, vijećnik podnio je 4 amandmana, koji glase:“ 

AMANDMAN 1. 

 

U Prijedlogu proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 

2024. godinu u: 

Razdjelu 004, Upravni odjel za prosvjetu, kulturu, tehničku kulturu i sport, Glava 00404, 

Ustanove u srednjem školstvu, postojeći Program 4001, Srednje školstvo i učenički domovi, 

Aktivnost 400103, Izgradnja i uređenje objekata te nabava i održavanje opreme, Izvor 1.1.1. Opći 

prihodi i primici, račun 323, Rashodi za usluge, uvećava se za iznos od 150.000,00 kuna, a u 

Razdjelu 011, Upravni odjel za informatiku i zajedničke poslove, Glava 01101, umanjuje se 

postojeći Program 2000, Javna uprava i administracija, Aktivnost 200003, Materijalni rashodi, 

račun 323. za 150.000,00 kuna. 

 

Obrazloženje: 

Zbog otvaranja dodatnih mogućnosti bavljenja sportom u srednjoškolskoj dobi, predlažem 

povećanje ulaganja u igrališta za srednjoškolce, a za srednje škole u Imotskom, a sve kako je 

navedeno u tekstu Amandmana.“ 

 

U ime predlagatelja amandman je prihvaćen. 

 

AMANDMAN 2. 

 

U Prijedlogu proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 

2024. godinu u: 

Razdjelu 005, Upravni odjel za hrvatske branitelje, civilnu zaštitu i ljudska prava, Glava 00501, 

Upravni odjel za hrvatske branitelje, civilnu zaštitu i ljudska prava, postojeći Program 4017, 

Skrb o hrvatskim braniteljima, Aktivnost 401702, Veteranske udruge, račun 381, tekuće donacije, 

uvećava se za iznos od 100.000,00 kuna, a u 

Razdjelu 011, Upravni odjel za informatiku i zajedničke poslove, Glava 01101, Upravni  

odjel za informatiku i zajedničke poslove umanjuje se postojeći Program 2000, Javna uprava i 

administracija, Aktivnost 200003, Materijalni rashodi, račun 322 za 100.000,00 kuna. 
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Obrazloženje: 

Cijeneći doprinos hrvatskih branitelja u stvaranju hrvatske države, a zbog potreba obilježavanja i 

izgradnje spomen -obilježja i izdataka za projekate braniteljskih udruga postrojbi iz Domovinskog 

rata predlaže se predmetno uvećanje Programa i aktivnosti opisanih u prijedlogu amandmana. 

 

U ime predlagatelja amandman je prihvaćen. 

 

AMANDMAN 3. 

 

U Prijedlogu proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 

2024. godinu u: 

Razdjelu 003, Upravni odjel za zdravstvo, socijalnu skrb i demografiju, Glava 00303, Ustanove 

za skrb o starijim i nemoćnim osobama, postojeći Program 4004, Skrb o starijim i nemoćnim 

osobama, Aktivnost 400402, Izgradnja i uređenje objekata te nabava i održavanje opreme, 

račun 451, uvećava se za iznos od 100.000,00 kuna, a u 

Razdjelu 011,Upravni odjel za informatiku i zajedničke poslove, Glava 01101,umanjuje se 

postojeći Program 2000, Javna uprava i administracija, Aktivnost 200003, Materijalni rashodi, 

račun 323 za 100.000,00 kuna. 

 

Obrazloženje: 

Na inicijativu braniteljskih Udruga iz naše Županije, a poglavito braniteljskih Udruga iz Imotske 

krajine planirano je dogradnja postojećeg objekta za starije i nemoćne u Runoviću koji bi služili 

za skrb i smještaj hrvatskih branitelja sa područja Imotske krajine pa predlažemo povećanje 

sredstava, služilo bi dijelom za kupnju zemljišta za dogradnju objekta, dijelom za idejni i glavni 

projekt. 

 

U ime predlagatelja amandman je prihvaćen. 

 

AMANDMAN 4. 

 

U Prijedlogu Financijskog plana i plana građenja i održavanje županijskih i lokalnih cesta 

Županijske uprave za ceste Split na području Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 

proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu u: 

Razdjelu 0001, Županijska uprava za ceste, Investicijsko (pojačano) održavanje cesta, postojeći 

program 0102, Investicijsko održavanje cesta, Aktivnost T100001, Investicijsko održavanje cesta, 

račun 32321127, Ž6185, Gornji Vinjani (LC67154-D76) uvećava se za iznos od 300.000,00 kuna, 

a u  

Razdjelu 0001, Županijska uprava za ceste, Investicijsko (pojačano) održavanje cesta, umanjuje se 

postojeći program 0102, Investicijsko održavanje cesta, Aktivnost T100001, Izrada projekata, 

prometnih i rješenja i opremanje cesta, račun 32321291, Izrada projekata, prometnih projekata i 

opremanje cesta za 300.000,00 kuna. 

 
Obrazloženje: 

Predmetna prometnica je ne uvjetna za prometovanje posebice prilikom obavljanja pogreba na 

mjesnom groblju i oko mrtvačnice te predloženim tražim povećanje ulaganja u predmetnu 

županijsku cestu kako je obrazloženo u prijedlogu Amandmana.“ 

 

Predmetni amandman odnosi se na točku 3. dnevnog reda, a o kojem će se očitovati kad bude 

rasprava o predmetnoj točki.  
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Mate Martinić, u ime Kluba SDP-a, Daša Dragnić u ime Kluba NLM-Pametno za Split i 

Dalmaciju-HSLS i Milija Baldić-Lukšić u ime Kluba MOST-a dali su osvrt na izlaganje 

predlagatelja o amandmanima. 

 

Osvrt na tijek rasprave dali su župan Blaženko Boban i zamjenik župana Ante Šošić. 

 

Nakon zaključenja objedinjene rasprave glasovalo se o Prijedlozima. 

Ad. 2. a) Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 13 glasova „protiv“ od čega 12 glasova vijećnika 

fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka i 2 glasa „suzdržan“), prihvaćen 

je prijedlog i donesen Proračun Splitsko-dalmatinske županije za 2022. i projekcije za 2023. i 

2024.  

 

Ad. 2. b) Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 12 glasova „protiv“ i 7 glasova „suzdržan“ od 

čega 6 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), 

prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o donošenju Programa javnih potreba u osnovnom 

školstvu Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

Ad. 2. c) Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 12 glasova „protiv“ i 7 glasova „suzdržan“ od 

čega 6 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), 

prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o donošenju Programa javnih potreba u srednjem 

školstvu Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

Ad. 2. d) Većinom glasova (30 glasova „za“, od čega 29 glasova vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 1 glas „protiv“ i 8 glasova „suzdržan“ od čega 7 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o donošenju Programa javnih potreba očuvanja kulturne baštine-

Ustanove u kulturi Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

Ad. 2. e) Većinom glasova (30 glasova „za“, od čega 29 glasova vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 0 glasova „protiv“ i 7 glasova „suzdržan“ od 

čega 6 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), 

prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o donošenju Programa javnih potreba u kulturi i 

tehničkoj kulturi  Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

Ad. 2. f)  Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 7 glasova „protiv“ i 5 glasova „suzdržan“ od 

čega 4 glasa vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), 

prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o donošenju Programa javnih potreba u sportu 

Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

Ad. 2. g) Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 8 glasova „protiv“ i 5 glasova „suzdržan“ od 

čega 4 glasa vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), 

prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o donošenju Programa javnih potreba u zdravstvu 

Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 
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Ad. 2. h) Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 8 glasova „protiv“ i 5 glasova „suzdržan“ od 

čega 4 glasa vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), 

prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o donošenju Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi 

Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

Ad. 2. i) Većinom glasova (31 glas „za“, od čega 30 glasova vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 0 glasova „protiv“ i 5 glasova „suzdržan“ od 

čega 4 glasa vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), 

prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o donošenju Programa ulaganja Upravnog odjela za 

turizam i pomorstvo na području Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

Ad. 2. j) Većinom glasova (27 glasova „za“, od čega 26 glasova vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 1 glas „protiv“ i 10 glasova „suzdržan“ od čega 9 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o donošenju Programa razvoja malog i srednjeg poduzetništva, 

poljoprivrede, lovstva, projekata EU i ostalog gospodarskog razvitka Splitsko-dalmatinske 

županije za 2022. godinu 

 

Ad. 2. k) Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 7 glasova „protiv“ i 5 glasova „suzdržan“ od 

čega 4 glasa vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), 

prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o donošenju Programa ulaganja Upravnog odjela za 

zaštitu okoliša,  komunalne poslove, infrastrukturu i investicije i Javne ustanove za upravljanje 

zaštićenim dijelovima prirode na području Splitsko-dalmatinske županije „More i krš“ za 2022. 

godinu 

 

Ad. 2. l) Većinom glasova (29 glasova „za“, od čega 28 glasova vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 1 glas „protiv“ i 9 glasova „suzdržan“ od čega 8 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o donošenju Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj 

zaštiti Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 

 

Ad. 2. m) Većinom glasova (32 glasa „za“, od čega 31 glas vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 2 glasa „protiv“ i 5 glasova „suzdržan“ od čega 4 

glasa vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o donošenju Programa javnih potreba u području skrbi o hrvatskim 

braniteljima i članovima njihovih obitelji na području Splitsko-dalmatinske županije za 2022. 

godinu 

 

Ad. 2. n) Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 10 glasova „protiv“ i 5 glasova „suzdržan“ od 

čega 4 glasa vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen 

je prijedlog i donesena Odluka o izvršavanju Proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2022. 

godinu 

 

  Ad. 3. Prijedlog  zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Financijskog plana i  

Plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta Županijske uprave za ceste Split na 

području Splitsko-dalmatinske županije za 2022. 

 



33 

 

Petar Škorić, ravnatelj Županijske uprave za ceste Split iznio je uvodno izlaganje.  

 

Potom je, predsjednik Županijske skupštine otvorio raspravu.   

 

Odbor za financije (jednoglasno) i Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

(jednoglasno), prihvatili su Prijedlog. 

 

U raspravi su sudjelovali: Milija Baldić-Lukšić u ime Kluba MOST-a, vijećnici: Ivica Kukavica 

i Tomislav Buljan.  

 

Ivica Kukavica, vijećnik podnio je 1 amandman, koji glasi:“ 

 

AMANDMAN  

 

U Prijedlogu Financijskog plana i plana građenja i održavanje županijskih i lokalnih cesta 

Županijske uprave za ceste Split na području Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu 

proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2022. godinu u: 

Razdjelu 0001, Županijska uprava za ceste, Investicijsko (pojačano) održavanje cesta, postojeći 

program 0102, Investicijsko održavanje cesta, Aktivnost T100001, Investicijsko održavanje cesta, 

račun 32321127, Ž6185, Gornji Vinjani (LC67154-D76) uvećava se za iznos od 300.000,00 kuna, 

a u  

Razdjelu 0001, Županijska uprava za ceste, Investicijsko (pojačano) održavanje cesta, umanjuje se 

postojeći program 0102, Investicijsko održavanje cesta, Aktivnost T100001, Izrada projekata, 

prometnih i rješenja i opremanje cesta, račun 32321291, Izrada projekata, prometnih projekata i 

opremanje cesta za 300.000,00 kuna. 

 
Obrazloženje: 

Predmetna prometnica je ne uvjetna za prometovanje posebice prilikom obavljanja pogreba na 

mjesnom groblju i oko mrtvačnice te predloženim tražim povećanje ulaganja u predmetnu 

županijsku cestu kako je obrazloženo u prijedlogu Amandmana.“ 

 

U ime predlagatelja amandman je prihvaćen. 

 

Osvrt na tijek rasprave dao je Petar Škorić, ravnatelj Županijske uprave za ceste Split. 

 

Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu.  

Ad. 3. Većinom glasova (28 glasova „za“, od čega 27 glasova vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 0 glasova „protiv“ i 4 glasa „suzdržan“ od čega 3 

glas vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesen Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Financijskog plana i  

Plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta Županijske uprave za ceste Split na 

području Splitsko –dalmatinske županije za 2022. 

 

Za točke 4. a) do 4. n) koje su vezane za izmjene i dopune Proračuna, prihvaćen je prijedlog za 

objedinjeno uvodno izlaganje i raspravu, a glasovanje o točkama pojedinačno. 

 

Sanja Viculin, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za financije iznijela je uvodno izlaganje 

za točku 4. a) dnevnog reda, koja se odnosi na izmjene i dopune Proračuna Splitsko-dalmatinske 

županije za 2021. i projekcije za 2022. i 2023.  
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Tomislav Đonlić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu, tehničku kulturu 

i sport iznio je uvodno izlaganje za točke od 4. b)  do 4. f), a koje se odnose na izmjene i dopune 

programa javnih potreba u osnovnom i srednjem školstvu, kulturi i tehničkoj kulturi, očuvanju 

kulturne baštine i sportu. 

 

Diana Luetić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb i demografiju 

iznijela je uvodno izlaganje za točke 4. g) i 4. h) dnevnog reda, a koje se odnose na izmjene i 

dopune programe javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi.   
 

Anđelko Katavić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, EU fondove i 

poljoprivredu iznio je uvodno izlaganje za točku 4. i), a koja se odnosi na izmjene Programa 

razvoja malog i srednjeg poduzetništva, poljoprivrede, lovstva, projekata EU i ostalog 

gospodarskog razvitka. 

 

Marija Vuković, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za zaštitu okoliša, komunalne poslove, 

infrastrukturu i investicije iznijela je uvodno izlaganje za točku 4. j) dnevnog reda, a koja se 

odnosi na izmjene i dopune Programa ulaganja Upravnog odjela za zaštitu okoliša, komunalne 

poslove, infrastrukturu i investicije i Javne ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode 

na području Splitsko-dalmatinske županije „More i krš“ za 2021. godinu. 

 

Matea Dorčić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za turizam i pomorstvo iznijela je 

uvodno izlaganje za točku 4. k).  

 
Damir Gabrić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za hrvatske branitelje, civilnu zaštitu i 

ljudska prava iznio je uvodno izlaganje za točke 4. l) i 4. m) dnevnog reda, a koje se odnosne na 

izmjene i dopune Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti i javnih potreba u 

području skrbi o hrvatskim braniteljima i članovima njihovih obitelji. 

 
Na kraju, Sanja Viculin,  po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za financije iznijela je uvodno 

izlaganje za točku 4. n) dnevnog reda odnosno Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke 

o izvršavanju proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu  

 

Potom je, potpredsjednik Županijske skupštine otvorio objedinjenu raspravu.   

 

Odbor za gospodarstvo (jednoglasno) prihvatio je Prijedlog točke 4. a) dnevnog reda. 

 

Odbor za financije (jednoglasno), prihvatio je Prijedloge točaka od 4. a) do 4. n) dnevnog reda. 

 

Odbor za prosvjetu, kulturu i sport (jednoglasno), prihvatio je Prijedloge točaka od 4. b) do 4. 

f).  

 

Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb (većinom glasova), prihvatio je Prijedloge točaka 4. g) i 4. 

h) dnevnog reda. 

 

Odbor za ratne veterane (jednoglasno), prihvatio je Prijedlog točke 4. m) dnevnog reda. 

 

Odbor za pomorstvo, promet, infrastrukturu i ribarstvo (jednoglasno), prihvatio je Prijedlog 

točke 4. k) dnevnog reda. 
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Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša (jednoglasno), prihvatio je Prijedlog točke 4. j) 

dnevnog reda.  

 

U raspravi su sudjelovali: Mate Martinić u ime Kluba SDP-a i Milija Baldić-Lukšić u ime 

Kluba MOST-a. 

 

Nakon zaključenja objedinjene rasprave glasovalo se o Prijedlozima. 

  Ad. 4. a) Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 11 glasova „protiv“, od čega 10 glasova vijećnika 

fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka i 1 glas „suzdržan“), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o izmjenama i dopunama Proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 

2021. i projekcije za 2022. i 2023.  

 

Ad. 4. b) Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 3 glasa „protiv“ i 9 glasova „suzdržan“, od čega 8 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Programa javnih  

potreba u osnovnom školstvu Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu 

 

Ad. 4. c) Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na sjednici 

i 1 glas vijećnika putem video linka, 3 glasa „protiv“ i 9 glasova „suzdržan“, od čega 8 glasova 

vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je prijedlog i 

donesena Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Programa javnih potreba u srednjem 

školstvu Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu 

 

Ad. 4. d) Većinom glasova (26 glasova „za“, od čega 25 glasova vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 3 glasa „protiv“ i 8 glasova „suzdržan“, od čega 7 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Programa javnih  

potreba u kulturi i tehničkoj kulturi Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu 

 

Ad. 4. e) Većinom glasova (26 glasova „za“, od čega 25 glasova vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 3 glasa „protiv“ i 8 glasova „suzdržan“, od čega 7 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o izmjenama Odluke o donošenju Programa javnih potreba očuvanja 

kulturne baštine - Ustanova u kulturi Splitsko dalmatinske županije  za  2021. godinu 

 

Ad. 4. f) Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 4 glasa „protiv“ i 9 glasova „suzdržan“, od čega 8 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Programa javnih  

potreba u sportu Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu 

 

Ad. 4. g) Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 4 glasa „protiv“ i 9 glasova „suzdržan“, od čega 8 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Programa javnih  

potreba u zdravstvu Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu 
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Ad. 4. h) Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 4 glasa „protiv“ i 9 glasova „suzdržan“, od čega 8 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o izmjenama Odluke o donošenju Programa javnih potreba u 

socijalnoj skrbi Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu    
 

Ad. 4. i) Većinom glasova (26 glasova „za“, od čega 25 glasova vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 3 glasa „protiv“ i 8 glasova „suzdržan“, od čega 7 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o izmjenama Odluke o donošenju Programa razvoja malog i srednjeg     

poduzetništva, poljoprivrede, lovstva, projekata EU i ostalog gospodarskog razvitka Splitsko-

dalmatinske županije za 2021. godinu 

 

Ad. 4. j) Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 4 glasa „protiv“ i 9 glasova „suzdržan“, od čega 8 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Programa ulaganja 

Upravnog odjela za zaštitu okoliša, komunalne poslove, infrastrukturu i investicije i Javne 

ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode na području Splitsko-dalmatinske županije 

„More i krš“ za 2021. godinu 

 

Ad. 4. k) Većinom glasova (26 glasova „za“, od čega 25 glasova vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 4 glasa „protiv“ i 7 glasova „suzdržan“, od čega 6 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju Programa ulaganja 

Upravnog odjela za turizam i pomorstvo na području Splitsko-dalmatinske županije za 2021. 

godinu 

 
Ad. 4. l) Većinom glasova (26 glasova „za“, od čega 25 glasova vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 3 glasa „protiv“ i 9 glasova „suzdržan“, od čega 8 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju Programa javnih potreba u 

protupožarnoj i civilnoj zaštiti Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu 

 

Ad. 4. m) Većinom glasova (26 glasova „za“, od čega 25 glasova vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka, 4 glasa „protiv“ i 9 glasova „suzdržan“, od čega 8 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o izmjenama Odluke o donošenju Programa javnih potreba u 

području skrbi o hrvatskim braniteljima i članovima njihovih obitelji na području Splitsko-

dalmatinske županije za 2021. godinu 

 

Ad. 4. n) Većinom glasova (25 glasova „za“, od čega 24 glasa vijećnika fizički nazočnih na sjednici 

i 1 glas vijećnika putem video linka, 10 glasova „protiv“, od čega 9 glasova vijećnika fizički 

nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka i 5 glasova „suzdržan“), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Splitsko-

dalmatinske županije za 2021. 

 

Ad. 5. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za rujan-studeni 2021. iz Izmjena i 

dopuna Proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu i projekcija za 2022. i 2023.  

godinu s Prijedlogom zaključak o prihvaćanju 
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Sanju Viculin, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za financije iznijela je uvodno izlaganje. 

 

Potom je, predsjednik Županijske skupštine otvorio raspravu.   

 

Odbor za financije (jednoglasno), prihvatio je Izviješće.  

 

U raspravi su sudjelovali: Milija Baldić-Lukšić u ime Kluba MOST-a i vijećnik Tonći Bulić.  

 

Osvrt na tijek rasprave dao je župan Blaženko Boban. 

 

Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Izviješću. 

Ad. 5. Jednoglasno (37 glasova „za“, od čega 36 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 

glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je prijedlog i donesen Zaključak o prihvaćanju 

izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe za rujan-studeni 2021. iz Izmjena i dopuna 

Proračuna Splitsko-dalmatinske županije za 2021. godinu i projekcija za 2022. i 2023. godinu  

 

Za točke 6., 7. i 8. koje su u nadležnosti Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu, tehničku kulturu i 

sport, prihvaćen je prijedlog za objedinjeno uvodno izlaganje i raspravu, a glasovanje o točkama 

pojedinačno. 

 

Tomislav Đonlić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu, tehničku kulturu 

i sport iznio je uvodno izlaganje za točke od 6. do 8. dnevnog reda. 

 

Potom je, predsjednik Županijske skupštine otvorio objedinjenu raspravu.   

 

Odbor za prosvjetu, kulturu i sport (jednoglasno) i Odbor za financije (jednoglasno), prihvatili 

su Prijedloge.  

 

U raspravi su sudjelovali: Toni Grbavac-Garac u ime Kluba NLM-Pametno za Split i 

Dalmaciju-HSLS i Milija Baldić-Lukšić u ime Kluba MOST-a. 

 

Osvrt na tijek rasprave dao je Tomislav Đonlić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za 

prosvjetu, kulturu, tehničku kulturu i sport. 

 

Nakon zaključenja objedinjene rasprave glasovalo se o Prijedlozima. 

Ad. 6. Većinom glasova (24 glasa „za“, 1 glas „protiv“ i 8 glasova „suzdržan“, od čega 7 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i 

financijskih rashoda osnovnih škola Splitsko-dalmatinske županije u 2021. godini 

 

Ad. 7. Većinom glasova (28 glasova „za“, 0 glasova „protiv“ i 8 glasova „suzdržan“, od čega 7 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka),  prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i 

financijskih rashoda srednjih škola i učeničkih domova Splitsko-dalmatinske županije u 2021. 

godini 

 

Ad. 8. Većinom glasova (28 glasova „za“, 0 glasova „protiv“ i 9 glasova „suzdržan“, od čega 8 

glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o donošenju Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne 
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imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini  u  osnovnom i  srednjem školstvu  Splitsko-

dalmatinske županije za 2021. godinu 

 

Ad. 9. Prijedlog rješenja o imenovanju članova i zamjenika članova Savjeta mladih                          

Splitsko-dalmatinske županije 

 

Mate Šimundić, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja iznio je uvodno izlaganje te pojasnio 

postupak tajnog glasovanja za predmetnu točku. 

 

Nakon provedenih izbora, predsjednik Županijske skupštine proglasio je rezultate glasovanja.  

 

Ad. 10. Prijedlog odluke o povećanju temeljnog kapitala REGIONALNOG CENTRA ČISTOG 

OKOLIŠA društva s ograničenom odgovornošću za gospodarenje otpadom 

 
Sandra Capan, privremena upraviteljica Regionalnog centra čistog okoliša d.o.o. iznijela je 

uvodno izlaganje.  

 
Potom je, predsjednik Županijske skupštine otvorio raspravu.   

 

Odbor za financije (jednoglasno) i Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

(jednoglasno), prihvatili su Prijedlog.  

 

U raspravi su sudjelovali: Maja Krčum u ime Kluba SDP-a, Gorana Rosandić u ime Kluba 

Centar, Dinko Bošnjak u ime Kluba HDZ-HSP-HGS, Milija Baldić-Lukšić u ime Kluba 

MOST-a i Daša Dragnić u ime Kluba NLM-Pametno za Split i Dalmaciju-HSLS, vijećnici: 

Mate Martinić, Milija Baldić-Lukšić, Luka Roguljić, replika na izlaganje Luke Roguljića: Mate 

Martinić.   

 

Osvrt na tijek rasprave dala je Sandra Capan, privremena upraviteljica Regionalnog centra čistog 

okoliša d.o.o. 

 

Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 

Ad. 10. Većinom glasova (23 glasa „za“, 9 glasova „protiv“ i 4 glasa „suzdržan“, od čega 3 

glasa vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o povećanju temeljnog kapitala REGIONALNOG CENTRA 

ČISTOG OKOLIŠA društva s ograničenom odgovornošću za gospodarenje otpadom 

 

Ad. 11. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Stručnog tijela za ocjenu ponuda za 

koncesije na pomorskom dobru na području Splitsko-dalmatinske županije 

 

Matea Dorčić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za turizam i pomorstvo iznijela je 

uvodno izlaganje.  

 

Potom je, predsjednik Županijske skupštine otvorio raspravu.   

 

Odbor za pomorstvo, promet, infrastrukturu i ribarstvo (jednoglasno), prihvatio je Prijedlog.  

 

U raspravi su sudjelovali: Mate Martinić u ime Kluba SDP-a, Ivan Slavić u ime Kluba HDZ-

HSP-HGS, replika na izlaganje Ivana Slavića: Mate Martinić, odgovor na repliku: Ivan Slavić, 

Daša Dragnić u ime Kluba NLM-Pametno za Split i Dalmaciju-HSLS, replika na izlaganje 
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Daše Dragnić: Maja Krčum, Gorana Rosandić u ime Kluba Centar, replika na izlaganje Gorane 

Rosandić: Ivan Slavić.   

 

Osvrt na tijek rasprave dao je Stipe Čogelja, zamjenik župana.  

 

Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 

Ad. 11. Većinom glasova (26 glasova „za“, od čega 25 glasova vijećnika fizički nazočnih na 

sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), 7 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“), 

prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o izmjeni Odluke o osnivanju Stručnog tijela za ocjenu 

ponuda za koncesije na pomorskom dobru na području Splitsko-dalmatinske županije 

 

Ad. 12. Prijedlog odluke o visini turističke pristojbe na području Splitsko-dalmatinske županije za  

2023. godinu 

 

Matea Dorčić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za turizam i pomorstvo iznijela je 

uvodno izlaganje. Navela je kako je neposredno prije početka današnje sjednice zaprimila zahtjev 

od Općine Podgora koja je 25. listopada 2021. dostavila svoje podatke. Međutim, odlučili su nešto 

mijenjati pa ako se vijećnici slažu da im se izađe u susret. Naime, radi se o točki br. 32 u 

dostavljenim materijalima te je pročitala dio koji se mijenja, a to je: ugostiteljske usluge u 

obiteljskom poljoprivrednom gospodarstvu sa 230 podižu na 250, iznos turističke pristojbe u 

godišnjem paušalu za sebe i članove obitelji mijenjaju i to: prvi član sa 150 na 250, drugi član sa 

150 na 250 i svaki sljedeći član sa 75 na 100 kuna.  

 

Potom je, predsjednik Županijske skupštine otvorio raspravu.   

 

Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 

Ad. 12. Većinom glasova (33 glasa „za“, od čega 32 glasa vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 

1 glas vijećnika putem video linka, 0 glasova „protiv“ i 1 glas „suzdržan“), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o visini turističke pristojbe na području Splitsko-dalmatinske županije 

za 2023. godinu 

 

Za točke od 13. do 20., a  koje se odnose na koncesije i u nadležnosti Upravnog odjela za turizam i 

pomorstvo, prihvaćen je prijedlog za objedinjeno uvodno izlaganje i raspravu, a glasovanje o 

točkama pojedinačno. 

 

Matea Dorčić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za turizam i pomorstvo iznijela je 

uvodno izlaganje. 

 

Potom je, predsjednik Županijske skupštine otvorio objedinjenu raspravu.   

 

Odbor za pomorstvo, promet, infrastrukturu i ribarstvo (jednoglasno), prihvatio je Prijedloge 

točaka od 13. do 19., dok je (većinom glasova), prihvatio Prijedlog točke 20. dnevnog reda.  

 

U raspravi su sudjelovali: Mate Martinić u ime Kluba SDP-a i vijećnik Toni Jurišić-Sokić. 

 

Osvrt na tijek rasprave dala je Matea Dorčić, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za turizam 

i pomorstvo. 

 

Nakon zaključenja objedinjene rasprave glasovalo se o Prijedlozima. 
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Ad. 13. Jednoglasno (36 glasova „za“, od čega 35 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 

1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o davanju koncesije 

na pomorskom dobru za posebnu upotrebu u svrhu izgradnje dodatnog podmorskog cjevovoda na 

spoju vodoopskrbnih sustava Omiša i Brača, na dijelu k.o. Duće i na dijelu k.o. Postira 

 

Ad. 14. Jednoglasno (36 glasova „za“, od čega 35 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 

1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o davanju koncesije 

na pomorskom dobru u svrhu korištenja luke posebne namjene-sportske luke na dijelu k.o. Split, 

predio sportska lučica Split, Grad Split 

 

Ad. 15. Jednoglasno (36 glasova „za“, od čega 35 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 

1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o izmjeni Odluke o 

davanju koncesije na zahtjev za gospodarsko korištenje luke posebne namjene-industrijske luke 

Veselje, Općina Pučišća 

 

Ad. 16. Većinom glasova (33 glasa „za“, od čega 32 glasa vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 

1 glas vijećnika putem video linka, 3 glasa „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o oduzimanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog       

korištenja plaže na dijelu k.o. Rogoznica i k.o. Žeževica, predio  uvala Vruja 

 

Ad. 17. Jednoglasno (36 glasova „za“, od čega 35 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 

1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o davanju koncesije 

na pomorskom dobru u svrhu  korištenja luke posebne namjene-sportske luke na dijelu k.o. Split, 

predio uvala Zvončac, Grad Split 

 

Ad. 18. Jednoglasno (35 glasova „za“, od čega 34 glasa vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 

glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o namjeri davanja 

koncesije na pomorskom dobru u svrhu korištenja luke posebne namjene-sportske luke na dijelu 

k.o. Makarska-Makar, predio Plišćevac, Grad Makarska 

 

Ad. 19. Jednoglasno (35 glasova „za“, od čega 34 glasa vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 

glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je prijedlog i donesena Odluka o davanju koncesije 

na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog korištenja plaže i tobogana na dijelu k.o. Makarska-

Makar, predio Donja Luka, Grad Makarska 

 

Ad. 20. Većinom glasova (29 glasova „za“, 2 glasa „protiv“ i 4 glasa „suzdržan“, od čega 3 

glasa vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je 

prijedlog i donesena Odluka o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu izgradnje 

(postavljanje) i gospodarskog korištenja luke posebne namjene-sidrišta na dijelu k.o. Vis, Grad 

Vis, otok Vis  i Prijedlog rješenja o odbijanju ponude u postupku davanja koncesije na 

pomorskom dobru u svrhu izgradnje (postavljanje) i gospodarskog korištenja luke posebne 

namjene-sidrišta na dijelu k.o. Vis, Grad Vis, otok Vis 

 

Ad. 21. Prijedlog programa poticanja izgradnje poduzetničkih zona u Splitsko-dalmatinskoj 

županiji za razdoblje 2021.-2025.  

 

Anđelko Katavić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, EU fondove i 

poljoprivredu iznio je uvodno izlaganje.  

 
Potom je, predsjednik Županijske skupštine otvorio raspravu.   
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Odbor za gospodarstvo (jednoglasno), prihvatio je Prijedlog uz napomenu da se u narednom 

periodu vodi računa o digitalnim tržnicama i energy storage nešto što bi trebalo ići za opremanje 

zona za buduće razdoblje do 2025. 

 

U raspravi je sudjelovala Daša Dragnić u ime Kluba NLM-Pametno za Split i Dalmaciju-

HSLS. 

 

Osvrt na tijek rasprave dao je Anđelko Katavić, po ovlaštenju pročelnik Upravnog odjela za 

gospodarstvo, EU fondove i poljoprivredu. 

 

Nakon zaključenja rasprave glasovalo se o Prijedlogu. 

Ad. 21. Jednoglasno (36 glasova „za“, od čega 35 glasova vijećnika fizički nazočnih na sjednici i 

1 glas vijećnika putem video linka), prihvaćen je prijedlog i donesen Program poticanja izgradnje 

poduzetničkih zona u Splitsko-dalmatinskoj županiji za razdoblje 2021.-2025.  

 

 

Sjednica je zaključena u 19,20 sati. 

 

 

 

                                                                                        Predsjednik  Županijske skupštine 

 

                                                                                             Mate Šimundić, prof., v.r. 

 

 

 

 

 

Zapisnik izradila 

Marijana Anić, dipl. iur.,  v.r.       


